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1.0 Základní charakteristika školy: 

Základní škola Brno, Otevřená 20a, je od 1.9.2020 školou úplnou, bezbariérovou. Škola nabízí 

základní vzdělání pro žáky z městské části Brno-Žebětín i z okolních městských částí. Škola je 

vhodně situována blízko mateřské školy Žabka, v klidné zóně, stranou dopravního ruchu. 

Kapacita školy je 660 žáků. Součástí školy je školní družina s kapacitou 150 žáků, která 

uskutečňuje zájmové vzdělávání pro žáky 1. stupně. V budově školy se nachází i školní jídelna, 

která poskytuje stravování žákům školy. 

ZŠ Otevřená vyučuje v jedné budově, která se nachází v oploceném areálu s centrálním 

shromažďovacím místem a zelení. Škola disponuje 25 učebnami, z nichž jedna je jazyková 

učebna, jedna učebna výpočetní techniky, jedna učebna odborná (fyzika, chemie), čtyři učebny 

jsou praktického vyučování – keramika, cvičná kuchyňka a dvě dílny. V prostorách školní 

družiny se nachází multifunkční prostor pro výuku čtení, hudební výchovy a multimediální 

výchovy.  Dále má škola k dispozici dvě tělocvičny. Po materiální stránce je škola velmi dobře 

vybavena pomůckami, audiovizuální technikou a výpočetní technikou. Pro zajištění pitného 

režimu mají žáci k dispozici pitné fontány na centrálních chodbách. 

Součástí školy je i školní hřiště, které je tvořeno dvěma sektory. Sektorem sportovním (běžecká 

dráha s hodem do dálky, skok daleký a hřiště na míčové a jiné sporty) a oddychovým, tvoře-

ným třemi herními prvky, otevřeným ohništěm a altánem.  

   

1.1 Název právnické osoby vykonávající činnost školy: 

Základní škola Brno, Otevřená 20 a, příspěvková organizace, 641 00 Brno 

 

1.2 Zřizovatel školy: 

ÚMČ Brno-Žebětín 

 

1.3 Ředitel školy: 

Mgr. Dagmar Šenbergerová 

 

1.4 Druh školy včetně všech školských zařízení a jejich kapacity: 

1. a 2. stupeň – nejvyšší povolený počet žáků v oboru: 440 

Školní družina – nejvyšší povolený počet žáků: 150  

 

1.5 Kontakty: 

telefon:  511119156 

e-mail:info@zszebetin.cz  

http: www.zszebetin.cz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.zszebetin.cz/


1.6 Úplná/neúplná škola  

 Počet 

tříd 

Počet 

ročníků 

Počet 

žáků 

Průměrný po-

čet  

žáků na třídu 

Kapacita  

1. stupeň 14 5 391   

2. stupeň 4 2 98 24,5  

Celkem 
18 7 489 26,53 640 

   

 

1.7 Školská rada (§ 167, 168 zákona č. 561/2004 Sb.) 

Datum zřízení: 13. 09. 2000 

Předseda a členové ŠR: 

• Suchý Jaroslav – předseda 

• Jelínek Petr 

• Křivánková Petra, DiS 

• Mgr. Havlíčková Darina 

• Štroblová Marcela 

• Jurtík Martin 

 

1.8 Školní vzdělávací program  

Název vzdělávacích pro-

gramů 

Číslo jednací Ročník 

Škola pro život  1. - 7. ročník 

Jiné specializace, zaměření:  

 

1.9 Zařízení školního stravování 

Typ jídelny - dle výkazu Z  

17-01 

Počet Počet strávníků 

děti   

a žáci   

zaměstnanci školy a vlastní 

důchodci 

ostatní* 

 1 456 58 43 

* Ostatní – ostatní důchodci, zaměstnanci jiných škol, zaměstnanci jiných zaměstnavatelů 

(firmy) 

 

1.10 Počet pracovníků školního stravování (k datu): 31. 08. 2022 

Fyzické osoby 6 

Přepočtení na plně zaměstnané 5,875 

 

1.11 Školní družina, která je součástí základní školy  

ŠD počet oddě-

lení  

počet dětí  počet vychovatelů  kapacita 

celkem 6 150 fyz. 6  / 

přepoč.  5,396 

150 

 

 



Z činnosti ŠD: 

V tomto školním roce byla i přes několik změn v pololetí naplněna maximální kapacita naší 

ŠD, tj. 150 žáků.   

Ve škole ovlivňovala výběr aktivit nastavená hygienická opatření spojená s covidovou situací. 

Ve druhém pololetí se tato opatření snižovala a po dvou letech jsme mohli uspořádat několik 

tradičních i nových akcí pro děti, popř. i jejich rodiče.  

Hned v únoru jsme pro děti zorganizovali tradiční karnevalové odpoledne, při kterém děti 

plnily úkoly, soutěžily v tělocvičně, tančily na mini diskotéce. 

 

V březnu jsme vyráběli přáníčka a dárečky pro ženy k MDŽ, připojili jsme se ke škol-

nímu projektovému Dni vody. 

  

V sobotu 2. dubna jsme se ve spolupráci s MÚ – odborem životního prostředí – poprvé přidali 

k celorepublikové akci Ukliďme Česko. Pod vedením paní vychovatelky Kubíčkové a pana 

vychovatele Novotného jsme s dětmi a jejich rodiči odvedli řádný kus práce v přírodě v okolí 

Žebětína. Tímto jsme zahájili i aktivity k dubnovému Dni Země. 

V dětech prohlubujeme zájem o přírodu a její ochranu a rozšiřujeme jejich znalosti rostlin a 

živočichů. 

Předvelikonoční čas jsme pro děti nově zpestřili akcí Hledání velikonočních vajíček. Toto 

zábavné odpoledne se mimořádně zdařilo a akce se dětem velmi líbila. Podporujeme zdravou 

soutěživost, kamarádství a vstřícnost mezi dětmi. 

 

Květen byl po dvou letech ve znamení tradičních čarodějnických výletů na hrad do Dolních 

Kounic. Výletů se zúčastnil rekordní počet dětí ŠD jak z prvních, tak i z druhých tříd. Všech 

110 dětí si z nich přivezlo báječné netradiční zážitky. 

Tradiční květnová Muzejní noc s dětmi a jejich rodiči, s paními vychovatelkami Horákovou a 

Prokešovou, kterou jsme navštívili v Anthroposu, se setkala s příznivou odezvou. 

 

1. června na MDD jsme nově pro děti připravili sportovní odpoledne. Sportovní týmy porov-

návaly síly v obratnosti, rychlosti i vytrvalosti v prostorách školního hřiště. 

 

Snažíme se, aby děti, které ŠD navštěvují, se v jejím prostředí cítily bezpečně, rozuměly si s vy-

chovatelkami a veškeré aktivity se odehrávaly v atmosféře vzájemného respektu. 

 

 

1.12 Školní klub, který je součástí školy 

ŠK počet oddě-

lení  

počet dětí  počet vychovatelů  kapacita 

celkem 0 0 0 0 

Z činnosti ŠK: 

2.0 Údaje o pracovnících školy 

V  tomto školním roce pracovalo na naší škole celkem 64 zaměstnanců, z toho 32 učitelů 

(včetně ředitelky školy), 2 paní učitelky na rodičovské dovolené, psycholog školy, 6 vychova-

telů školní družiny, 7 asistentů pedagoga k integrovaným žákům, ekonomka, školník, správce 

TV - DPP, 2 vrátní, 6 uklízeček a 6 pracovnic školní jídelny.  

 



2.1 Odborná kvalifikace (dle zákona č. 563/2004 Sb.) 

   Přepočtený / fy-

zický 

% 

Celkový počet pedagogických pracov-

níků 
41,13/45 100/100 

z toho odborně kvalifikovaných  41,13/45 100/100 

 

2.1.1  Počet absolventů s odbornou kvalifikací, kteří ve školním roce nastoupili do školy: 1 

  

2.1.2  Počet učitelů s odbornou kvalifikací, kteří ve školním roce nastoupili do školy: 0 

2.1.3  Počet učitelů s odbornou kvalifikací, kteří ve školním roce odešli ze školy: 0  

  

2.1.4  Nepedagogičtí pracovníci  - počet : 14 

 

2.2 Věkové složení učitelů 

Věk Učitelé 

Muži Ženy 

do 35 let 1 10 

36-50 let 5 10 

51 a více 0 6 

Pracující důchodci nepobírající důchod 0 0 

Pracující důchodci pobírající důchod 0 1 

Celkem 6 26 

Rodičovská dovolená 0 2 

 

2.3 Školní asistenti 

Počet celkem (přepočtený/fyzický): 4,825/7 

a) asistent pedagoga: 7 

b) osobní asistent: 0  

c) školní asistent: 0  

d) mentor: 0  

Na naší škole pracovalo v 1. - 5. ročníku sedm asistentů pedagoga. Úvazek čtyř asistentů             

1., 2., 3. a 4. ročníku byl 25,5 hodin týdně, jedné asistentky z 1. ročníku 30 hodin týdně a další 

asistentky z 3. třídy činil úvazek 35,5 hodin týdně. Na začátku školního roku 2021/22 obdrželi 

asistenti boxy s didaktickými pomůckami, které využívali při výuce, popř. mimo výuku.  

Kromě práce se svěřenými žáky během přestávek a ve vyučování, pracovali asistenti peda-

goga (dle zadání vyučujících) se svěřenými dětmi vždy, když bylo probíráno učivo, které dě-

lalo dětem větší problémy, po vyučování.  

 

 

 

 

 
 



2.4 Údaje o dalším vzdělávání pedagogických pracovníků včetně řídících pracovníků 

školy 

Typ kurzu Počet zúčastně-

ných pracovníků 

Zdravotní, BOZP, PO 44 

Přírodní vědy 6 

Práce s talenty, projektová výuka, 

poradenství, spolupráce 
19 

Inkluze do škol 5 

Prevence násilí, subkultury 4 

Celkem 78 

 

Školení nepedagogických pracovníků 

školník  - školení BOZP, školení motorová pila, školení křovinořez, školení výšky a školení 

řidiči referenti, školení v PO a BOZP 

Vedoucí školní jídelny - školení PO a BOZP 

                                           - Činnost vedoucích pracovníků ve druhém čtvrtletí kalendářního    

                                                  roku 2022 (PhDr. Mgr. Monika Puškinová, Ph.D.) 

 

3.0 Výsledky výchovy a vzdělávání 

 

3.1 Celkové hodnocení a klasifikace žáků 

 

3.1 Celkové hodnocení a klasifikace žáků 

Ročník Počet 

žáků 

Prospělo s 

 vyznamenání 

Prospělo         Neprospěl  Opakuje 

1. 82 82 0 0 0 
2. 90 88 2 0 0 

3. 88 83 5 0 0 

4. 77 69 8 0 0 

5. 54 39 15 0 0 

Celkem za I. stupeň 391 361 30 0 0 

6. 49 37 12 0 0 

7. 49 29 20 0 0 

8. 0 0 0 0 0 

9. 0 0 0 0 0 

Celkem za II. stupeň 98 66 32 0 0 

Celkem za školu 489 427 62 0 0 

 

 

 

 

 

 

 

 



Jazykové programy a soutěže 

 

Český jazyk 

1. stupeň 

Ve školním roce 2021/2022 se v rámci českého jazyka uskutečnila v dubnu školní recitační 

soutěž pro první stupeň ZŠ. Téma bylo pro děti velmi příjemné – Pohádka nebo pohádková 

báseň. Děti se soutěže účastnily s velkým nadšením a odhodláním, proto jsme se s kolegy-

němi rozhodly vyhodnotit nejšikovnější recitátory v každém ročníku prvního stupně. 

1. třídy: Kosová Nina, Michalec Vilém, Skoupá Šárka 

2. třídy: Štěrba David, Krošláková Renáta, Havlíčková Alžběta 

3. třídy: Stránská Justina, Remešová Denisa, Koudelková Karolína 

4. třídy: Klimčíková Barbora, Pavlasová Nela, Fráňková Marie, Richterová Emily 

5. třídy: Bartoňková Alžběta, Vacková Michaela, Zábranský Tobiáš 

 

V příštím školním roce recitační soutěž pro žáky prvního stupně zařadíme do náplně čes-

kého jazyka určitě znovu. 

 

 

2. stupeň 
Literární soutěž Babylon 

V měsíci únoru se žáci 6. a 7.  ročníků zúčastnili školního kola soutěže ve čtenářské gramot-

nosti „Babylon aneb rozumíme (si)?“.  Úspěšní řešitelé obou ročníků byli vysláni do městského 

kola, které se konalo ve čtvrtek 24.3.2022 na půdě pořádající ZŠ Kuldovy v Brně. Velkým úspě-

chem naší školy bylo nejen nemalé zastoupení úspěšných řešitelů ze školního kola, ale přede-

vším krásná umístění v kole městském: 1. místo získal žák 7. ročníku Mikuláš Rozehnal a 3. 

místo žák 6. ročníku Roman Mikluš. Výherci obdrželi knižní ceny darované pořádající zá-

kladní školou.  
 

Spolupráce s Filozofickou fakultou Masarykovy univerzity  

Ve školním roce 2021/22 se naše škola zúčastnila výzkumného projektu Ústavu pedagogických 

věd FF MU, který byl zaměřen na téma „Kolektivita v dialogickém vyučování“. Výzkumný 

tým si pro ověření svých tezí a postupů vybral obě třídy 6. ročníku. Žáci si pomocí SCIO testů 

vyzkoušeli, jak jsou na tom se čtenářskou gramotností. Paní učitelky českého jazyka se účast-

nily společné aktivity ve formě workshopů na půdě Filozofické fakulty Masarykovy univer-

zity. Nedílnou součástí bylo nahrávání hodin literatury přímo ve třídách a následný rozbor 

těchto vyučovacích hodin.  Cílem výzkumu bylo hledat nové způsoby práce s žáky a podpořit  

délku a kvalitu   jejich promluv během výuky. 

 

Žákovská knihovna 

Ve školním roce 2021/2022 byla školní knihovna pro žáky otevřena třikrát týdně, v úterý ráno 

od 7.40 do 7.55, ve středu odpoledne pro žáky 2. stupně od 14.00 do 14.15, v pátek od 9.40 do 

10.00.  

Nejčastěji si chodili půjčovat žáci druhých, třetích a čtvrtých tříd. V letošním školním roce si 

cestu do knihovny našli i žáci sedmých a šestých ročníků.  Kromě toho si vyučující půjčovali 

knihy pro společnou četbu do hodin čtení.  

Knihy domů si mohli půjčovat žáci na dobu jednoho měsíce a tuto dobu si mohli podle potřeby 

prodloužit. Žáci měli zájem o Deník malého poseroutky (J. Kinney), Malou baletku (D. Bus-

sellová), Čtyřlístek, Klub tygrů (T. Brezina), Justýnku a asistenčního jednorožce (K. Maďar-

ková), ale chodili si půjčovat i knihy tzv. klasické dětské literatury jako Letopisy Narnie (C. S. 



Lewis), Harryho Pottera (J.K. Rowlingová), Děti z Bullerbynu (A. Lindgrenová). Starší ročníky, 

žáci čtvrtých, pátých a šestých tříd, si chodily půjčovat doporučenou literaturu –české pověsti 

v různých vydáních a Staré řecké báje a pověsti (E. Petiška).  

V letošním roce byly do knihovny dokoupeny nové tituly především pro žáky 2. stupně, na-

příklad Až delfín promluví (R. Merle), Sirotčinec slečny Pelegrinové (R. Riggs), Nekonečný 

příběh (M. Ende), Zlatý kompas (P. Pullman) nebo 99 dědečků a 1 babička (J. Žáček). 

V současné době má knihovna zhruba 1867 svazků. Na začátku školního roku proběhly v kni-

hovně besedy se žáky druhých a třetích ročníků, které měly za úkol seznámit žáky s řádem 

školní knihovny a s nabídkou knih. 

Součástí výuky jsou i čtenářské dílny, které se zaměřují na rozvoj čtenářských kompetencí. 

 

Cizí jazyky 

 Po dvouleté odmlce jsme opět oslavili ve škole Halloween, kdy žáci i vyučující mohli přijít 

v kostýmech. Výuka v jednotlivých předmětech byla zaměřena na tento svátek.  

V den listopadových třídních schůzek, tj. 15. 11. 2022, se uskutečnil zřejmě již poslední před-

vánoční Book Fair, kde si rodiče pro své děti mohli nakoupit krásné knihy v anglickém jazyce. 

Cambridgeské zkoušky se na naší škole staly již tradicí. V letošním školním roce se jich zú-

častnilo 61 žáků od 4. do 7. ročníku. Zkoušky YLE (Young Learners English Tests) poprvé 

skládaly děti ve všech třech úrovních - Starters (začátečníci Pre A1), Movers (A1) a Flyers (A2). 

Všechny úrovně jsou založeny na aktivitách určených speciálně pro děti na základních ško-

lách. Žáci prokazují své znalosti ve třech oblastech: poslech, čtení a psaní a ústní pohovor se 

zkoušejícím. Tyto zkoušky probíhají pod záštitou jazykové školy Hello Brno. Na všechny 

úrovně jsou žáci připravováni v rámci kroužků YLE Exam Preparation Star-

ters/Movers/Flyers. Naše škola získala certifikát a logo Preparation Centre, které jsou udělo-

vány přímo University of Cambridge, je tedy možné realizovat tyto kroužky a v nich děti na 

zkoušku připravit. Na úroveň Starters jsou sice dostačující znalosti z běžných hodin anglič-

tiny, přesto probíhá i kroužek přípravy pro tuto úroveň. Zkoušky byly jako každý rok reali-

zovány přímo na naší škole, což je místo pro děti důvěrně známé, ve velmi přátelské atmo-

sféře. Proběhly 21. 4. 2022 v odpoledních hodinách. Všechny děti byly úspěšné a certifikáty 

jim byly slavnostně předány na konci školního roku 30. 6. 2022.  

V květnu proběhl rozřazovací test žáků 5. tříd do 6. třídy s rozšířenou výukou angličtiny. 

Testu se zúčastnili téměř všichni žáci 5. tříd. Úspěšně složený test byl kritériem pro přijetí do 

této třídy. Rozřazení na základě testů bylo v kompetenci vedení školy.  

V tomto školním roce jsme opět mohli realizovat Anglický projektový den. Žáci 1. stupně 

zpracovávali informace o anglicky mluvících zemích (Austrálie, USA, Nový Zéland, UK, Ka-

nada), žáci 2. stupně už se zaměřili na jednotlivé části UK – 6. ročník Anglie, 7. ročník Skotsko. 

Na toto téma zpracovali žáci moc pěkné projekty. V rámci projektového dne se také uskuteč-

nila anglická soutěž žáků 2. stupně nazvaná „Do you know?“ zaměřená na reálie Spojeného 

království. Žáci soutěžili v tříčlenných týmech, kde alespoň jeden žák musel být z jiného roč-

níku. Zúčastnilo se 21 žáků. Žáci prokázali své vědomosti a tři nejlepší týmy získaly pěkné 

ceny. Letos proběhla soutěž poprvé, ale líbila se, tak bychom chtěli v podobném duchu pokra-

čovat i v příštích letech.  

Někteří žáci 6. a 7. ročníků si připravili vystoupení v podobě anglických a německých písni-

ček na akademii, která se konala 28. 6. 2022. Žáci se na vystoupení poctivě připravovali a moc 

se jim povedlo.  

    



 
Obrázek č. 1 – Halloween 

 

English Jungle 

I po proběhlém pandemickém roku jsme opět navázali s anglickou soutěží English Jungle, 

které se účastnili žáci 1. – 5. ročníku. Proběhlo tradiční školní a posléze i městské kolo. Školní 

kolo jsme zahájili písemnou částí, díky které postoupili zdatnější žáci z každého ročníku do 

části ústní. Je zřejmé, že znalosti anglického jazyka jsou ve třídách poměrně vyrovnané, jelikož 

první příčky vždy obsadili všechny třídy v ročníku. Do městského kola pak postoupili zá-

stupci z 1. – 3. ročníku: Sofie Milušová, Matěj Dobeš a Viktorie Živná, kteří reprezentovali naši 

školu na ZŠ J. A. Komenského.  
 

 

Matematické soutěže a olympiády 1. stupeň 

V tomto školním roce se žáci prvního stupně naší školy zapojili do pěti matematických sou-

těží.  V druhé polovině října se žáci 5. tříd zúčastnili školního kola soutěže Mateso. Do měst-

ského kola, které se konalo online 23. listopadu, postoupilo celkem 255 žáků z 35 škol. Z naší 

školy postoupili 3 zástupci. Jedna žákyně se stala úspěšnou řešitelkou. Zájemci z pátého roč-

níku se mohli zúčastnit Matematické olympiády. Zájem o tuto soutěž projevili tři páťáci, dva 

z nich postoupili do okresního kola. Další letošní soutěží byla mezinárodní matematická sou-

těž Pangea. Školního kola se mohli zúčastnit zájemci ze čtvrtých a pátých tříd. O soutěž pro-

jevili zájem čtyři žáci ze čtvrtých tříd a čtyři žáci z pátých tříd. Tradičně jsme se zapojili do 

Matematického klokana, kterého si zkusili vyřešit všichni žáci druhých až pátých tříd. Nej-

lepší žák v kategorii Cvrček dosáhl 85 bodů z 90. Nejlepší žákyně v kategorii Klokánek zís-

kala 95 bodů ze 120. Poslední soutěží, do které se naši žáci letos zapojili, byla Logická olym-

piáda. Přihlásilo se celkem 42 dětí, z nichž se nakonec zúčastnilo 29 dětí naší školy.  

 

 



Matematické a fyzikální olympiády 2.  stupeň 
Ve školním roce 2021/2022 se žáci II. stupně zúčastnili těchto matematických, fyzikálních a informatic-

kých soutěží: 

a. Pythagoriáda 2021, 44. ročník, soutěž proběhla dne 4. 11.2021. 

b. Matematická olympiáda, 71. ročník, odevzdání první trojice úloh je do 10.1.2022 a 

druhá trojice úloh do se odevzdává do 28.2.2022. Okresního kolo proběhlo 12.  4. 2022. 

c. Bobřík informatiky, 14. ročník, soutěž proběhla v týdnu 8.-12. 11. 2021. 

d. Matematický klokan, soutěž proběhla 18. 3. 2022 

e. Fyzikální olympiáda 

 

Níže uvádím výsledky žáků naší školy (výsledky byly průběžně přikládány ke zprávám z PK-M, INF, 

F): 

a. Pythagoriáda 2021, 44. ročník 

Ze školního kola vzešli dva úspěšní řešitelé Jan Brabec 6. A (11. bodů) a Roman Mikluš 

6. A (10. bodů). Okresní kolo proběhne kvůli současné situaci distanční formou. 

b. Matematická olympiáda, 71. ročník 

Školního kola se zúčastnili pouze dobrovolníci (průřezem II. stupně). 

Do okresního kola postoupil Patrik Macháček ze 7. A.  

c. Bobřík informatiky, 14. ročník 

Soutěže absolvovali všichni žáci na druhém stupni. Soutěž proběhla v týdnu 8.-12. 11. 

2021. Na druhém stupni jsme měli 34 úspěšných řešitelů, z toho dva žáci dosáhli plného 

počtu bodů. 

d. Matematický Klokan 

Soutěže absolvovali všichni žáci na druhém stupni. Soutěž proběhla 18. 3. 2022. Na dru-

hém stupni jsme měli 34 úspěšných řešitelů, z toho dva žáci dosáhli plného počtu bodů. 

e. Fyzikální olympiáda 

Soutěže se ve školním kole zúčastnili dva žáci. Liliana Vrátníčková (7. B) a Václav Živný 

(7. A). Liliana Vrátníčková postoupila do okresního kola, kterého se bohužel z rodin-

ných důvodů nemohla účastnit. 

Výtvarné soutěže 

Ve školním roce 2021/2022 jsme zorganizovali několik výtvarných soutěží, do kterých se za-

pojili žáci 1. i 2. stupně.  V měsíci říjnu proběhlo školní kolo soutěže „Barevný podzim“. Žáci 

tvořili v hodinách výtvarné výchovy výkresy zachycující zbarvující se podzimní krajinu. Nej-

propracovanější obrázky byly vybrány do užšího výběru a rozděleny do několika kategorií. 

Do 1. kategorie byly zařazeny výtvory žáků 1. a 2. tříd, kde se na 1. místě umístila Veronika 

Moulisová, 2. místo obsadila Rozálie Šumová a 3. místo patřilo Elle Sychrové. V kategorii 3. a 

4. tříd patřilo 1. místo Elišce Pilné a Václavu Jelínkovi, 2. místo sdílela Barbora Maarová s Kris-

tinou Němcovou a o 3. místo se dělila Nina Kapinusová s Terezou Bohatou.  V kategorii 6. a 7. 

tříd jsme ocenili 1. místem Libuši Goláňovou, 2. místo získala Pavlína Vaňková a na 3. místě 

se umístila Nelly Jurová. Z důvodu koronavirové epidemie proběhlo vyhlášení výsledků 

pouze s oceněnými, kteří dostali diplomy a ceny.  

Další soutěž, do které se zapojili žáci celé školy, byla vyhlášena Sdružením hasičů Čech, Mo-

ravy a Slezska. Soutěž s názvem „Požární ochrana očima dětí a mládeže“ probíhala na celo-

státní úrovni a naši žáci dosáhli skvělých výsledků v okresním kole. Školní kolo probíhalo od 

prosince až do konce února.  Žáci si mohli na základě vlastní invence zvolit jak námět, tak 

výtvarnou techniku. Tématem obrázků byly zásahy hasičů při požáru, evakuace osob a zvířat 

nebo také záchrana domácího mazlíčka v ohrožení.  Odevzdané práce byly dle ročníků rozdě-

leny do 3 kategorií. V 1. kategorii byly hodnoceny práce žáků 1. a 2. tříd. Na 1. místě se umístila 



Amálie Prošková, 2. místo patřilo Evě Zemanové a 3. místo získala Alexandra Valoviková. 

Čestné uznání za promyšlené zpracování tématu bylo uděleno Elle Sychrové. V 2. kategorii 

soutěžili žáci 3. až 5. tříd. Práce Barbory Kozákové byla oceněna 1. místem, na 2. místě se umís-

til Petr Linduška a na 3. místě Nela Kratochvílová. Čestným uznáním jsme ocenili práci Sáry 

Anny Chromé. V rámci 3. kategorie byly hodnoceny práce žáků 6. a 7. tříd. V této kategorii 

jsme vyhodnotili pouze 1. místo, na kterém se umístila Valerie Herzogová. Čestné uznání za 

originální zpracování bylo uděleno Kryštofu Kleckerovi a Lucii Válkové. Díky rozvolnění epi-

demických opatření mohlo proběhnout slavnostní vyhlášení se všemi žáky ve vestibulu školy. 

Ocenění žáci dostali jak diplomy, tak i zajímavé ceny. Jejich výkresy byly poslány do okresního 

kola. Porota vybírala z množství 551 výtvarných, literárních či multimediálních děl žáků br-

něnských školek a škol.  Naši žáci byli úspěšní. V 1. kategorii se na 1. místě umístila Amálie 

Prošková a na 2. místě Eva Zemanová. Ve 2. kategorii získala 1. místo Barbora Kozáková a 3. 

místo Petr Linduška. Ve 3. kategorii získala Valerie Herzogová 2. místo. Oceněné děti byly 

pozvány na vyhlášení a předání cen do Hasičské zbrojnice SDH Brno – Královo Pole. Součástí 

předávání byla i prohlídka této hasičské zbrojnice.  

Poslední výtvarná soutěž školního roku, do které se zapojili žáci 1. stupně, nesla název „Svět 

očima dětí“. Soutěž byla vyhlášena odborem tisku a public relations Ministerstva vnitra 

v rámci programu prevence sociálně patologických jevů a zvyšování informovanosti z růz-

ných oblastí skrze tvůrčí činnost. Z nabídky soutěžních témat pro žáky 1. stupně zvolili učitelé 

výtvarné výchovy téma Státní symboly České republiky. Do soutěže byly za každou třídu po-

slány dvě díla. Žáci byli za svou práci ohodnoceni v rámci třídy.  
 

Hudební oblast 
Pěvecký sbor    

Tradičně se naši žáci zúčastňují aktivit pořádaných obecní částí Brno – Žebětín. Žákyně 3. 

ročníků přispěly svým pěvecko-recitačním vystoupením na podzimním Vítání občánků. 

Plánované vystoupení pěveckého sboru v měsíci prosinci při slavnostním rozsvícení vánoč-

ního stromečku na Křivánkově náměstí bylo vzhledem k epidemiologické situaci bohužel 

zrušeno. Po dohodě s vedením školy bylo nacvičené vystoupení nahráno a uveřejněno na 

webu školy. Poslední vystoupení ve školním roce 2021/22 se uskutečnilo v rámci oslav 10. 

výročí nové budovy školy v závěru školního roku. 

 

Hudební soutěže 

Po roční pauze jsme pro žáky 1. stupně zorganizovali pěveckou soutěž, která vyvrcholila 

18.11.2022 školním kolem. Vzhledem ke skutečnosti, že v předchozím školním roce nebylo 

možné z epidemiologických důvodů zpívat, a také proto, že všechny děti byly velmi šikovné 

a rozhodování bylo těžké, rozhodli jsme se, že na každé pozici oceníme dva žáky.  Děti byly 

rozděleny do kategorií 1.-2. třída a 3.-5. třída.  

Výsledky pěvecké soutěže:  

kategorie 1.-2. třída 

1. Noemi Cigánová                        I.A 

    Anežka Zelinková                    II.B 

 

2. Vilém Michalec                          I.A  

     Jůlie Kalichová                          I.B 

     Sofie Beranová                          II.B 

 

3. Klárka Tomášovová                   I.C 

    Ella CHarlotte Michnová          II.A 

 



kategorie 3.-5. třída 

1. Klára Urbanová                        III.B 

    Michaela Vacková                    V.A 

 

2. Nela Pavlasová                         IV. C 

    Ada Überhuberová                  V.A 

 

3. Justina Stránská                        III.C 

    Blanka Nováková                     V.B 

 

 

 
Obrázek č. 2 – Vystoupení školního sboru na vítání občánků 

 

 

Sportovní akce a soutěže 

 

1. stupeň 

V tomto školním roce se žáci naší školy zúčastnili málo sportovních akcí. Vše bylo omezeno 

kvůli covidu. 

 

Začátkem školního roku se naši vybraní žáci zúčastnili futsalového turnaje na ZŠ Svážná. 

Hráli jsme základní skupinu se ZŠ Gajdošova, ZŠ Krásného a ZŠ Laštůvkova.  Bohužel se 

nám nedařilo a skončili jsme na posledním místě.  

Měsíc listopad se nesl ve znamení šplhu. Ve školním kole na prvním místě se umístili tito 

žáci: 2.A Eva Hromadová (9,83s) a 2.B Lukáš Pavlík (10,16s), 3.B Nikola Kašparová (7,86s) a 

Kryštof Kalich (6,22s),  4.C Anežka Pospíšilová (6,80s) a Jakub Hořt (7,54s), 5.B Marek Vašík 

(5,06s), 6.B Marcela Hromková (5,55s) a 7.B Lukáš Stuchlík (4,91s). 

Ve škole proběhl novoroční florbalový turnaj. Hrálo se od 2. tříd po 7. třídu. Opět se uká-

zalo, že výběr žáků 4.-6. tříd vyhrál nad 7.třídou.  



Ve fotbale MC Donalds Cup se hrálo obvodní kolo. V kategorii A jsme skončili na 2. místě. 

Školu reprezentovali tito hráči: Maxmilián Kudláček, Jan Reichardt, Mikuláš Pavlů, Jakub 

Puchner, Dominik Puškaš, Vítězslav Klusáček, David Páral, Jakub Audy. V kategorii B gorie 

B byla velká konkurence, přesto jsme obsadili 4. místo. Hráli tito hráči: Albert Hronek, Oli-

vier Latala, Tomáš Píška, Marek Puchner, Dan Starý, Tobiáš Smítal, Michal Sedláček a Anto-

nín Klusáček. 

Na konci května jsme ve florbale hráli ve finálovém turnaji Brna a probojovali jsme se na 3. 

místo. Tito hráči nás reprezentovali: Olivier Latala, Marek Puchner, Vítek Klusáček, Dominik 

Prudek, Antonín Klusáček a Sofie Smítalová.  

Školní rok jsme zakončili opět turnajem ve florbale a korfbale pro žáky naší školy. Korfbal 

hráli 1.-3.třídy, zopakovali si pravidla této hry.  Florbal hráli 5.-7. třídy. Nejlepší florbalový 

tým byl ze 7.A.  

 

2. stupeň 

Futsal (6.-9. třídy - chlapci) 

Dne 30.9. jsme se zúčastnili futsalového turnaje pořádaného na ZŠ Svážná. Turnaj byl určen 

pro žáky druhé stupně, tudíž se z naší školy zúčastnili pouze žáci 6. a 7. tříd. Nastoupili jsme 

tak proti hochům z 8. a 9. tříd, kterým jsme výškově, silově ani výkonnostně nemohli být 

rovnocenným soupeřem. I přesto jsme odehráli 4 povedená utkání a naši hoši turnaj zhodno-

tili pozitivně. 

 

Florbal SBOŠ (6.-7. třídy - chlapci) 

Dne 7.10. jsme se zúčastnili florbalového turnaje SBOŠ, pořádaného v hale TJ Bohunice. Naše 

výkony na postup ze skupiny bohužel nestačily. 

 

Okresní finále ve florbalu (6.-7. třídy - chlapci) 

Dne 21.10. jsme odehráli další turnaj ve florbalu. V prvním zápase porazili chlapci ZŠ Sirot-

kovu 3:0. Ve druhém zápase podali velmi zdařilý výkon, když v polovině zápasu prohrávali 

5:1, nevzdali se, a nakonec vyrovnali na 5:5. 

Tímto vyhráli základní skupinu a postoupili do dalších bojů o vítěze mezi brněnskými ško-

lami. 

Ani v této finálové skupině se kluci neztratili, když uhráli dvě remízy a utržili jednu po-

rážku. Bohužel jen díky horšímu skóre to na další postup nestačilo a žáci naší školy se tedy 

umístili mezi nejlepšími 7 z celkem 31 brněnských škol. 

 

Basketbal (7. třídy - chlapci) 

20. června odehráli žáci 7. tříd zápas v basketbalu, který v rámci hodin TV v průběhu roku 

pilně trénovali. I když mezi chlapci není ani jeden hráč, který by basketbal hrál závodně, zá-

pas měl velmi vysokou úroveň. Ve vyrovnaném zápase zvítězili žáci 7.A nad žáky ze 7.B 

18:10. Výsledek byl možná ovlivněn i tím, že žáci 7.B měli pouze jednoho hráče na střídání, 

čímž jim v závěru zápasu chyběly fyzické síly. 

 

Školní lyžařský výcvik 

V termínu 7. – 11. února 2022 se žáci 7. tříd zúčastnili školního lyžařského výcviku. Během 

příprav jsme se museli vypořádat s neustále se měnícími podmínkami protiepidemiologic-

kých opatření proti nemoci Covid 19. Sněhové podmínky nám přály, před naším příjezdem 

do lyžařského střediska Karlov pod Pradědem napadlo asi 30 cm nového sněhu. 

Mimo lyžařskou výuku jsme hráli mnoho her, zorganizovali diskotéku a stihli jsme i navští-

vit Aquapark v Bruntále. 

V pátek jsme se vrátili do Brna všichni plni dojmů. 



 

 
Obrázek č. 3 – Lyžařský výcvik 7. tříd 

 
Projekty a akce v rámci EVVO 

Environmentální výchova byla zařazena do výuky v rámci průřezových témat do vzděláva-

cího obsahu v těchto předmětech: prvouka, přírodověda, vlastivěda, přírodopis, zeměpis, an-

glický jazyk, český jazyk, výtvarná výchova, pracovní výchova, tvořivá výchova a hudební 

výchova. O chystaných akcích byli zaměstnanci školy informováni na metodických komisích 

a pedagogických poradách. Výuka byla také realizována v rámci výukových programů v cen-

trech ekologické výchovy, během projektových dnů, na školních výletech a během pobytu na 

školách v přírodě. Žáci využívali k procházkám krásné okolí školy, blízké lesy a rybník. Také 

se starali o pěkné prostředí ve třídách a na chodbách při péči o pokojové rostliny. Na chodbách 

školy byly rozmístěny nádoby na tříděný odpad. 

Během podzimu probíhaly tyto výukové programy v Lipce – „Příběhy ze starého stromu“ - 

pro žáky 3. tříd, „Jak roste chléb“ – pro žáky 4. tříd, „Cesta do Ekvádoru“ – pro žáky 5. tříd a 

„Půda není nuda“ - pro žáky 7. tříd. Žáci 1. a 2. tříd navštívili výukový program „Vánoce 

v Bystroušce“. 

V prosinci a lednu se měly páté až sedmé třídy zúčastnit nádherného programu „Madagaskar“ 

od Planety Země 3000, ale vzhledem k nepříznivé epidemiologické situaci v tomto období se 

program nemohl uskutečnit. 

Jelikož se na jaře situace zlepšila, mohly první a druhé třídy navštívit program „Velikonoce 

v Bystroušce“ a také program „Život v lese“. 

V březnu jsme oslavili Světový den vody. Žáci 6. a 7. tříd navštívili školské zařízení pro envi-

ronmentální vzdělávání Lipka, kde se zúčastnili programu „Nenechme si vodu utéct“, který 

byl zaměřen na velmi aktuální téma – nedostatek vody v naší krajině, řekách, obci nebo za-

hradě. Spolu s lektory se žáci pokoušeli najít způsoby, jakými lze zadržet vodu v krajině i ve 



městech. Součástí programu byla také výuka v terénu a experimentální dílna, kde si žáci mohli 

prakticky ověřit získané dovednosti. Na prvním stupni si vyučující s dětmi povídali o důleži-

tosti vody pro život člověka a o potřebě vodu chránit a neplýtvat s ní. 1. a 2. třídy poté barevně 

ztvárnily různá skupenství vody a na závěr zatančily dešťový tanec. 3. třídy navázaly na vý-

uku prvouky a při badatelských činnostech prakticky ověřily vlastnosti vody. 4. a 5. třídy se 

zaměřily na koloběh vody, vodní zdroje pro naše město a cestu vody z těchto zdrojů do našich 

domovů. 

Dalším projektovým dnem byl Den Země, který všichni žáci naší školy strávili v lese a tvořili 

land art – obrazy z přírodnin. Každá třída potom vybrala své nejlepší dílo a vznikla tak krásná 

nástěnka ve vestibulu školy. 

Během dubna, května a června probíhaly školy v přírodě na různých krásných místech naší 

vlasti, kde žáci se věnovali environmentální výchově každý den. 

V červnu čtvrté třídy navštívily program „Vodní svět“ v Otevřené zahradě, tamtéž zavítaly 

také páté třídy na program „Odpadkový koš vypravuje“ a šesté třídy prozkoumaly „Život 

v rybníce“. 

V průběhu školního roku 2021/2022 proběhla již tradiční soutěž ve sběru citronové a pome-

rančové kůry. Celkově se podařilo nasbírat 47 kg a 746g, přičemž nejaktivnější sběračkou 

byla Marietta Herrndorff s 16 884 g, na druhém místě byl Vít Bartoněk s 6 160 g a na místě 

třetím Aneta Nesvadbová s 5210 g. Všichni nejúspěšnější sběrači byli odměněni diplomem a 

cenou.  
 

Dopravní výchova 

Po celý rok také probíhala dopravní výchova – čtvrté třídy se účastnili výcviku na dopravním 

hřišti Riviera a v závěru uspěli v soutěži Empík cyklista. Třída 4.C se umístila na 1. místě mezi 

všemi brněnskými školami, čímž naši školu krásně reprezentovala. Žáci třetích a pátých tříd 

měly výcvik na dopravním hřišti Pastviny. 

 

Kulturní a vzdělávací akce 

Ve školním roce 2021/2022 se žáci v říjnu zúčastnili výchovného koncertu, který proběhl 

v prostorách školy. Přijela za námi cimbálová muzika Réva, která sklidila u žáků i vyučujících 

velký úspěch. Pro děti bylo zajímavé a přínosné seznámení s hudebním nástrojem – cimbálem. 

V polovině školního roku, u příležitosti vysvědčení, bylo pro žáky připraveno kouzelnické 

vystoupení, které je vždy odměnou za snahu a píli za zvládnutí celého pololetí. Děti se na toto 

vystoupení vždy velmi těší a svým potleskem dají najevo, že se jim akce líbí. 

Od dubna do června se třídy prvního stupně zúčastnily programu zvaného Bioskop, jde o 

program na Masarykově univerzitě v chemicko – biologických laboratořích, kde žáci vždy od-

borně prozkoumají zajímavé téma z oblasti přírodovědné. 

 

 

Akce tříd 

 

První třídy 

Dne 1. 9. 2021 se prvňáčci sešli na školním hřišti. Dostavili se společně se svými rodiči a byli 

přivítáni do řad školáků. Slavnostní den zahájila ředitelka školy a starosta městské části Brno 

– Žebětín. Do prvního ročníku nastoupilo celkem 82 žáků. Třídní učitelky si po slavnostním 

zahájení odvedly své prvňáčky za doprovodu rodičů do třídy. Tam je navštívila primátorka 

města Brna JUDr. Markéta Vaňková, která jim na uvítanou věnovala knihu a popřála jim 

hodně úspěchů ve škole. 

Na začátku měsíce září opět proběhlo tradiční fotografování prvňáčků do deníku MF Dnes.  



Pasování prvňáčků proběhlo začátkem října v Katolickém domě za účasti královny, dvor-

ních dam, šermířů a trubačů pod vedením pana učitele ze ZUŠ Františka Jílka. Za zvuku fan-

fár, vstoupila do sálu paní ředitelka, královna, se svými dvorními dámami, třídními učitel-

kami, aby slavnostně pasovala čerstvé prvňáčky do cechu školského. Jeden po druhém před-

stupovali před její veličenstvo a obdrželi šerpu „Prvňák 2021/2022“ a čokoládový dukátek 

pro štěstí. Slavnostní akci ukončil rytířský turnaj. 

Poslední den před vánočními prázdninami se žáci ve třídách sešli u stromečku na společné 

besídce. Zpívali koledy, vyráběli vánoční přáníčka a ochutnávali cukroví, které napekli spo-

lečně se svými maminkami. Z dárečků, které jim Ježíšek nadělil pod stromeček, se všichni ra-

dovali. 

Na začátku dubna proběhla škola v přírodě, společná pro všechny třídy I. ročníku. Prvňáčci 

vyrazili do rekreačního zařízení Vyhlídka, kousek od Blanska. Kromě každodenních výletů 

po okolí, společných her v přírodě, večerního karnevalu a dalších zábavných aktivit, také na-

vštívili Punkevní jeskyni v Moravském krasu. Nejen, že někteří žáci byli vůbec poprvé v jes-

kyni, ale velká většina z nich vycestovala poprvé na týdenní pobyt bez rodičů. Celá škola v pří-

rodě byla velkým a nezapomenutelným zážitkem.  

Den dětí jsme společně oslavili v kině. Spolu s ostatními ročníky jsme vyrazili autobusem do 

Velkého Špalíčku. Pro část žáků z našich tříd bylo filmové představení v kině premiérou a 

jejich „splněným snem“. O to byl zážitek, prožitý právě na den dětí, opravdovější. 

Školní rok ukončila každá třída po svém.  

Děti z 1.A navštívily brněnskou zoo, kde si prohlédly známé i neznámé živočichy a společně 

si četly informace o nich. Našly i naší školou adoptované zvířátko, pandu červenou. Také se 

dozvěděly spoustu zajímavostí z informačních tabulí, které jsou různě rozmístěny po celé zo-

ologické zahradě. Děti dostaly za úkol najít zvířata, která pocházejí z Austrálie. Získané infor-

mace následně využily při anglickém projektovém dni o Austrálii. Na závěr dlouhého puto-

vání za zvířátky si všichni zasloužili zmrzlinu. 

Žáci z 1.B se vydali pěšky na hrad Veveří. Cestou pozorovali krásy Podkomorských lesů a 

plnili úkoly, které měly ověřit znalosti z prvouky nabyté v letošním školním roce. Po prohlídce 

hradu a občerstvení se vrátili zpátky do školy, tentokrát využili plavbu parníkem po brněnské 

přehradě. Na závěr si každý za svůj turistický výkon zasloužil medaili. 

Žáci z 1.C se vydali prozkoumat okolí obory Holedná, protože jim byl zaslán dopis od jejich 

vlastních průzkumníčků, se kterými po celý rok putovali, že zde objevili něco nevídaného. 

Vyrazili tedy po jejich stopách, cestou si zahráli mnoho indiánských her a prozkoumali 

spoustu přírodních zajímavostí. Vrcholem celé indiánské výpravy bylo nalezení pokladu ve 

formě vzpomínky na uplynulou první třídu.  

 

Druhé třídy 

Vzhledem k nepříznivé situaci v souvislosti se šířením covidu - 19 se v letošním školním roce 

konalo minimum akcí.  

V prosinci se všechny druhé třídy se svými třídními učitelkami sešly u vánočního stro-

mečku na společné besídce. Děti přinesly cukroví, které doma s maminkami upekly, společně 

u vánočního stromečku si zazpívaly koledy a rozdaly si drobné dárky. 

Na konci června druhé třídy v doprovodu svých třídních učitelek jely na výlet do Modré, kde 

si děti měly možnost prohlédnout svět pod vodní hladinou. Poté jsme se všichni vydali na 

Velehrad, kde jsme si prohlédli interiér kostela. Dětem se tato akce moc líbila. 

V závěru školního roku třídní učitelky uspořádaly pro děti sportovní den na hřišti SK Žebě-

tín. Tato akce, nazvaná "kolečkyáda", sklidila mezi dětmi velký úspěch.  

 



Týden před vysvědčením se děti z 2. A loučily se svojí paní učitelkou a při této příležitosti 

měly možnost přespat ve škole, užily si den v zoologické zahradě. 

 

Třetí třídy 

V tomto školním roce všechny třetí třídy navštívily na začátku školního roku golfové hřiště 

Kaskáda. Žáci si vyzkoušeli správné držení golfové hole a odpal míčku do dálky.  

Největším zážitkem školního roku byla škola v přírodě, na kterou jsme vyrazili do Biskupic 

na Vysočině. Žáci byli ubytovaní v chatkách. Tématem byli indiáni. Vyrobili jsme si indiánská 

trička, čelenky a vybrali jsme si posvátný strom. Každý den byl doprovázen moudrem dne, 

které bylo k večeru vyhodnoceno. Během školy v přírodě jsme se také vypravili na celodenní 

výlet do Jevišovic, kde byly děti odměněny zmrzlinovým pohárem. Školu v přírodě jsme za-

končili opékáním špekáčků a zpíváním u ohně.  

Konec školního roku jsme si užili na plavání, které však probíhalo přes celý školní rok. Po-

slední hodina se vedla v duchu volné zábavy. Děti měly možnost jít do páry, sjet tobogán nebo 

relaxovat ve vířivce. Za celoroční úsilí byli odměněni mokrým vysvědčením. 

 

Čtvrté třídy 
V prosinci si čtvrté třídy zorganizovaly mikulášskou besídku. Třídy 4.A a 4.C navštívily vý-

stavu betlémů na letohrádku Mitrovských. 

Než jsme se rozloučili před Vánocemi, uspořádali jsme si vánoční besídku. Děti donesly cuk-

roví, poslouchali jsme koledy a pod stromečkem na nás čekaly první dárečky.  

Na konci dubna jsme vyrazili na školu v přírodě do malebného prostředí Vysočiny, Křiža-

nova. Tématem našeho pobytu bylo putování českou minulostí, lovili jsme mamuty v pra-

věku, realizovali středověkou husitskou bitvu a pracovali v alchymistické dílně na dvoře Ru-

dolfa II. Čas jsme netrávili jenom v minulosti, ale zařadili jme také prvky environmentální vý-

chovy, oslavili jsme Den Země a seznámili jsme se s místní florou.  

V úterý 22. června jsme se zúčastnili slavnostního vyhlášení celoroční dopravní soutěže Empík 

cyklista, která byla pro naše čtvrťáky velmi úspěšná, třída 4. C se umístila na 1. místě z 92 

brněnských čtvrtých tříd. 

Třídy 4.A a 4.C si užily závěrečný školní výlet v archeoskanzenu Modrá. Třídy 4.A a 4.B vyra-

zily na výlet do brněnské zoo. 

 

Páté třídy 

5. A 

Začátkem měsíce září byla naše třída seznámena s pravidly celoroční soutěže, ve které děti 

sbíraly „céčka“. V červnu jsme soutěž vyhodnotili. Žáci, kteří sestavili nejdelší řetěz, vyhráli. 

Všem byly rozdány pochvalné listy za snahu a dodržování třídních pravidel. 

Se starým rokem jsme se rozloučili prosincovou vánoční besídkou, výrobou vánočních ozdob, 

ochutnávkou cukroví, povídáním si o vánočních zvycích a nakonec rozdáváním dárků.  

V červnu jsme si zasportovali na žebětínském hřišti, kde byla pro žáky rozmístěna různá sta-

noviště. Nejlepší sportovci získali sladkou odměnu. 

5. B 

Na začátku měsíce září byla naše třída seznámena s pravidly celoroční soutěže, ve 

které děti sbíraly hvězdy. V červnu jsme soutěž vyhodnotili. Postupně si žáci dle nasbíra-

ných hvězd chodili vybírat odměny. V letošním roce jsme také měli dvě čtenářské soutěže. 

Se starým rokem jsme se rozloučili prosincovou vánoční besídkou, ochutnávkou cukroví, po-

vídáním si o vánočních zvycích, slavnostním přípitkem a nakonec 

rozdáváním dárků. 



V červnu byl pro děti připraven zážitkový sportovní program, kdy jsme se vydali do speciální 

gymnastické tělocvičny v hale na Kounicové. Děti si vyzkoušely různé přemety, salta, opičí 

dráhu i skákání na trampolíně, to vše pod vedením trenérů. 

 

Šesté třídy 
6.  A 

Na podzim roku 2021 jsme se zúčastnili akce sázení stromů v oboře, kdy žáci strávili pěkný 

den v přírodě a vyzkoušeli si zasadit stromky. Před Vánocemi jsme ve třídě uspořádali před-

vánoční besídku s cukrovím a dárky, nechybělo také společné zpívání vánočních koled. 

V měsíci únoru jsme využili možnosti zúčastnit se sportovního dne na Olympijském festivalu 

v Brně. Žáci si zalyžovali, zabruslili a vyzkoušeli sporty jako biatlon a curling. Nevšedním 

zážitkem bylo také setkání a beseda s olympijskými vítězi Kateřinou Neumannovou a Davi-

dem Kosteleckým.    

Tmelení kolektivu a poznávání sama sebe jsme se věnovali na školním výletě, který se usku-

tečnil začátkem června. V zábavním parku Permonium v Oslavanech si žáci zahráli hru Magic 

Permon II.  Při plnění jednotlivých úkolů si vyzkoušeli nejen svou fyzickou zdatnost, ale i 

psychickou odolnost a schopnost spolupráce s druhými. 

V rámci třídního systému v závěru školního roku jsme s třídou jeli povzbuzovat tříčlenný tým, 

kteří žáci sami nominovali do soutěže Železný Empík. Soutěž každoročně   pořádá Městská 

policie Brno v areálu Riviéra. Soutěžící se utkali v běhu na čas, kvízu ze zdravovědy a střelbě 

ze vzduchovky. Po celou dobu konání akce byl nejen pro soutěžící připraven doprovodný 

program s ukázkami aktivit jednotek Městské policie Brno a Hasičského záchranného sboru 

ČR.     
6. B 

V prosinci se konala vánoční besídka, na kterou si žáci donesli vánoční cukroví, vzájemně si 

rozdali dárky a následně společně zhlédli vánoční pohádku. 

V měsíci únoru jsme se vydali navštívit Olympijský festival v Brně. Zde si žáci vyzkoušeli 

mnoho zajímavých sportů, ke kterým by se jindy těžko dostali. Jednalo se především o skok 

na lyžích, curling nebo jízda v bobu. 

V červnu jsme v rámci třídního výletu vyrazili do zábavního centra Permonium v Oslavanech 

u Brna, kde se žáci rozdělili do skupin a plnili různé úkoly.  

Na závěr školního roku jsme zúčastnili závodu „Železný Empík“, pořádaného městkou policií 

Brno.  

 

Sedmé třídy 

7. A 

V rámci třídnických hodin a hodin s psycholožkou školy jsme mapovali vztahy ve třídě a 

nutno konstatovat, že i přes úskalí distanční výuky v předchozím školním roce je kolektiv dětí 

na dobré úrovni. Nejvíce se třídní kolektiv upevnil v době lyžařského kurzu, kde museli žáci 

spolupracovat nejen v rámci jedné třídy, ale i s třídou paralelní. I z tohoto hlediska, kromě 

mnoha dalších, byl lyžařský výcvikový kurz přínosem.  

Den dětí jsme oslavili návštěvou filmového představení v kině Špalíček. Děti si tento svůj den 

užily.  

Na konci května jsme spolu se žáky třídy 7. B vyrazili na výlet organizovaný CA Úsměv do 

Třebíče, kde jsme navštívili baziliku, židovskou čtvrť i židovský hřbitov a lodí jsme se svezli 

po Dalešické přehradě. Počasí nám přálo a výlet se vydařil. 

V závěru školního roku jsme vyrazili na exkurzi do expozice arch. Makovského, kde jsme měli 

možnost shlédnout prvky moderní architektury. 

 



7. B  

V prvních zářijových dnes se třída 7. B věnovala utužování kolektivu pomocí tzv. „ice brea-

ker“ aktivit, které nám přišly vhod po loňském lockdown režimu. 

Environmentální vzdělávání jsme si obohatili společnou procházku na Mendlovo náměstí, kde 

jsme se nejen občerstvili, ale také poznávali brněnskou historii – augustiniánské opatství a 

baziliku Nanebevzetí Panny Marie – místo posledního odpočinku Elišky Rejčky a Jindřicha 

z Lipé. V tomto měsíci jsme společně oslavili také Halloween, který se v naší třídě nesl ve zna-

mení kultovního seriálu „La Casa de Papel“.  

V listopadu jsme se v rámci dne nekuřáků vydali na akci Lesů města Brna do obory Holedná 

a využili možnost zasadit nové malé stromky. 

Vánoční svátky žáci oslavili společnou třídní besídkou, na kterou paní učitelka zajistila domácí 

občerstvení, žáci nazdobili vánoční stromeček, přinesli jsme si a rozdali dárky.  

Na konci května jsme již nedočkavě vyhlíželi prázdniny, a tak jsme si čekání na ně zpestřili 

společným výletem do historické Třebíče se třídou 7. A, který byl obohacen o plavbu po Dale-

šické přehradě. 

Den dětí si třída 7. B užila v Laser Areně Brno, kde se žáci patřičně vydováděli a připravili se 

tak na náročné období uzavírání známek.  

 

Škola v přírodě 1. třídy  

Na začátku dubna, ve dnech 4.-8.4.2022 proběhla škola v přírodě, společná pro všechny třídy 

I. ročníku. 55 prvňáčků vyrazilo do rekreačního zařízení Vyhlídka, kousek od Blanska.  

Kromě každodenních výletů po okolí, společných her v přírodě, večerního karnevalu a dal-

ších zábavných aktivit, také navštívili Punkevní jeskyni v Moravském krasu. Nejen, že ně-

kteří žáci byli vůbec poprvé v jeskyni, ale velká většina z nich poprvé jela v jeskyni na lodích. 

Celá škola v přírodě byla velkým a nezapomenutelným zážitkem. 
 

Škola v přírodě 3. třídy 

Žáci 3. ročníku si užili školu v přírodě v malebném prostředí Vysočiny, a to konkrétně v re-

kreačním chatovém středisku v Biskupicích u Hrotovic, v termínu 30. 5.–3. 6. 2022. Zúčastnili 

se jí žáci ze 3. A, 3. B i 3. C o celkovém počtu 74 žáků. 

Tématem školy v přírodě byli indiáni. Děti si tak vlastnoručně vyrobily indiánské tričko a in-

diánskou čelenku, na niž v průběhu pobytu získávaly peříčka za splněné úkoly. Žáci z každé 

třídy si vybrali svůj posvátný strom, u kterého se pravidelně ráno i večer scházeli, aby si sdě-

lili moudro dne a večer plnění tohoto moudra zrekapitulovali. Nechyběly ani další aktivity 

jako výroba lapače snů, opékání špekáčků a zpěv u ohně, plnění úkolů na stanovištích a 

v neposlední řadě výlet do přilehlých Jevišovic, kde děti dostaly zmrzlinový pohár v místní 

cukrárně. 

Jelikož nám přálo počasí, trávili jsme veškerý čas venku a užívali si okolní přírody. 

 

Škola v přírodě 4. třídy 

V termínu od 25. do 29. dubna 2022 vyrazili na školu v přírodě žáci čtvrtého ročníku. Do re-

kreačního střediska Drak v Křižanově dorazili v hojném počtu 69 žáků.  

Tématem školy v přírodě bylo „Putování českou minulostí“. Každý den se nesl v duchu ji-

ného historického období. Ještě předtím, než se čtvrťáci pustili do zkoumání historie, oslavili 

v den příjezdu Den Země, vyrazili na stezku do nedalekého lesa a cestou sbírali přírodní ma-

teriál, který poté použili na land art.  

Kromě toho prozkoumávali nejstarší dějiny, vypravili se do pravěku za lovci mamutů, cesto-

vali do středověku a svedli nejednu bitvu společně s husity. Dále je čekal raný novověk a se-

tkání s císařem Rudolfem II.  

 



 
Obrázek č. 4 – Škola v přírodě 3. tříd 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 Obrázek č. 5 – Škola v přírodě 4. tříd 

 

 

 

 

 



Škola v přírodě 5. třídy 

Škola v přírodě se uskutečnila 16. – 20.5. 2022. Celkem se jí zúčastnilo 48 žáků. 

Téma školy v přírodě byla „OLYMPIÁDA“ – každý den školy v přírodě děti soutěžily v růz-

ných disciplínách. Byla prověřena jak jejich fyzická zdatnost, tak také jejich znalosti sportů a 

sportovců, a to jak českých, tak také zahraničních.  Za všechny aktivity je čekala spousta od-

měn. V rámci pobytu jsme byli na půldenním výletě ve Sněžné, kde si děti daly zmrzlinu či 

zákusek v místní cukrárně.  

 

 
Obrázek č. 5 – Škola v přírodě 5. tříd 

 

3.2 Snížený stupeň z chování: 

Stupeň chování Počet % z počtu všech žáků školy 

2 0 0 

3 0 0 

 

3.3. Celkový počet neomluvených hodin za celý školní rok:  0 

průměr na jednoho žáka: 0  

 

3.4 Vzdělávání žáků mimořádně nadaných: 1 

V tomto školním roce se vzdělával na naší škole jeden žák s identifikovaným nadáním v ma-

tematice. Žákovi byly objednány speciální pomůcky a s pomocí individuálního přístupu uči-

telů se mohl plynule rozvíjet. Další plánovaný rozvoj doporučí poradna při kontrolním vyšet-

ření do nového ročníku.                                                                                                                                                                     

Školu navštěvují další nadprůměrní žáci, kteří sice nejsou odborně vyšetřeni, ale po dohodě 

se zákonnými zástupci je rozvíjí pedagogové v rámci možností podpůrného stupně jedna. 

 



3.5 Údaje o přijímacím řízení na střední školu 

 Gymnázium SOŠ SOU 

4 leté stu-

dium 

6 leté stu-

dium 

8 leté stu-

dium 

  

Počty přijatých žáků 

 
0 4 3 0 0 

 

3.6 Počet absolventů ZŠ 

Ročník Počet žáků % 

9. ročník 0 0 

nižší ročník/ 5. ročník 0/0 0/100 

Celkem 0 0/100 

 

3.7 Přestupy žáků mezi ZŠ 

Počet žáků, kteří odešli na jinou ZŠ: 17 

Důvody: přestup na víceletá gymnázia, stěhování 

 

Počet žáků, kteří přišli z jiné ZŠ: 12 

Důvody: rodinné důvody, stěhování 

 

4.0 Hodnocení ZŠ nebo jejich součástí 

Naše škole se pravidelně účastní celorepublikového srovnávacího testování 3. a 5. tříd, které 

organizuje společnost SCIO. V letošním školním roce dosáhli žáci 3. i 5. ročníků průměrných 

výsledků s přibližně 60% úspěšností, za zmínku však stojí nadprůměrný výsledek žáků 5. 

ročníků v českém jazyce, v němž se zařadili mezi 30 % nejúspěšnějších škol. 

Tento výsledek potvrdilo i povinné testování ČŠI, ve kterém naši žáci dosáhli prakticky stej-

ných výsledků.  

Kromě pozitivních výsledků z testování, které jsou v souhrnné zprávě umístěny i na webu 

školy, je patrné i to, že testování SCIO má smysl, protože testuje stejné okruhy a podává 

stejně kvalitní výsledky jako testování České školní inspekce 

 

Hodnocení výchovného poradce 

Práce výchovného poradce v podmínkách školy je dána organizací, a také plánem práce, který 

je předkládán na začátku školního roku ředitelce školy. 

Ve školním roce 2021/2022 jsme vzdělávali žáky zdravotně znevýhodněné, s poruchami učení 

a chování a žáky s autismem.  Výchovná poradkyně se letos zúčastnila porad VP a standardně 

komunikovala se zástupci PPP Zachova, PPP Veveří, SPC Veslařská, PPP Voroněžská, SPC 

Štolcova, SPC Kamenomlýnská a SPC Kociánka. Někteří zástupci zmíněných institucí osobně 

navštívili školu a řešili vzdělávání žáků vyšetřených v jejich zařízeních. Ke konci školního 

roku byla vyhodnocena podpůrná opatření se všemi zmíněnými institucemi a doložen formu-

lář PO, který si zmíněná zařízení zakládají do své dokumentace.  

Naše škola také úzce spolupracovala se sociálním odborem ÚMČ Žebětín, ÚMČ Žabovřesky, 

ÚMČ Brno – střed, ÚMČ Bystrc a policií ČR. Všechny odbory byly nápomocny s řešením pro-

blémů v rodinách a také spolupracovaly při aktuálně vzniklých problémech. 

Během roku jsme řešili výchovné a výukové problémy v součinnosti s třídními učiteli, školní 

psycholožkou, výchovnou poradkyní, metodičkou prevence, speciální pedagožkou a ředitel-

kou školy. Vyučující si průběžně na metodických komisích předávali informace o práci jed-

notlivých žáků se specifickými vzdělávacími potřebami, poruchami chování a o žácích, kteří 



v některých oblastech podávali nadstandardní výkony. Žáci, kteří byli pravidelně sledováni, 

navštěvovali kroužky a setkání zaměřená na podporu oslabených funkcí (projekt „Doučova-

tel“, Předmět speciálně pedagogické péče a byly jim poskytovány také hodiny pedagogické 

intervence). Dále se žáky 1. i 2. stupně pracovala školní psycholožka. Výchovná poradkyně 

pravidelně v rámci projektu „Doučovatel“ pracovala se žáky, kteří měli výukové problémy, 

čímž se snažila předcházet školní neúspěšnosti. Výchovná poradkyně s kolegyní vedla „Edu-

kativní skupinky“ pro budoucí prvňáčky. 

Školní poradenské pracoviště společně s ředitelkou školy řešilo problémy se vztahy ve třídách. 

Ve 3. třídě se objevilo nevhodné chování žáka vůči spolužákům. Nyní spolupracujeme s policií 

ČR, která nám pomáhá situaci objasnit. Opakované nevhodné chování se také vyskytlo u žáka 

2. ročníku, který byl vyloučen ze školní družiny a byla kontaktována PPP Sládkova. Bohužel 

se také objevil žák, který obtížně zvládá nástup do školy po covidovém odloučení. Spolupra-

cujeme se zákonnými zástupci a SPC Štolcova. Na 2. stupni jsme řešili chování děvčat z 6. a 7. 

ročníků. Převážně se jednalo o vztahy ve třídách mezi děvčaty a o nevhodné chování ke spo-

lužákům. 

V průběhu celého školního roku jsme řešili spolu s ředitelkou školy a zákonnými zástupci na 

výchovných komisích výchovné a výukové problémy, které se aktuálně vyskytly. Proběhlo 44 

jednání s rodiči. 

Po dobu celého školního roku jsme sledovali, zda se mezi žáky neprojevují náznaky šikany, 

upozorňovali a připomínali, jak se šikana projevuje a jaké mohou být její formy. Dále jsme 

průběžně informovali všechny ročníky o nebezpečí drog, alkoholu a kouření. Neustále se 

všichni snažíme zlepšovat v práci s dětmi, přijímat a začleňovat žáky s různým znevýhodně-

ním do běžného vzdělávacího procesu a třídních kolektivů.  

Během tohoto školního roku začaly naši školu navštěvovat ukrajinské děti z důvodu váleč-

ného stavu v jejich zemi. Děti jsme integrovali do kolektivu a pomáháme jim začlenit se do 

výchovně-vzdělávacího procesu v České republice. 

 

Zhodnocení metodických a předmětových komisí pro 1. - 7. ročník 

Metodické komise se scházely pravidelně jednou měsíčně, obvykle po předchozí schůzce 

předsedů metodických komisí, kterou vedl zástupce ředitelky školy.  

Na metodických komisích se pravidelně konzultovaly pedagogické postupy, úroveň vzdělá-

vání v jednotlivých třídách a chování žáků školy. Rovněž zde byl prostor na organizaci spo-

lečných akcí. 

Součástí metodických komisí bylo i pravidelné zvyšování ICT kompetencí vyučujících, hle-

dání inovativních výukových postupů a předávání zkušeností z běžné praxe nebo i z absol-

vovaných školení. 

Na každých metodických komisích docházelo rovněž ke spolupráci se školním poradenským 

pracovištěm, se kterým bylo konzultováno inkluzivní vzdělávání žáků, vyhodnocovala se 

úspěšnost zavedených opatření a získávaly se nové poznatky z oblasti inkluzivního vzdělá-

vání. 

V letošním roce jsem zaznamenal četnější obtíže při předávání informací vedení školy přes 

předsedy metodických komisí jednotlivým pedagogům. Došlo k několika zbytečným nedo-

rozuměním, kterým by se dalo předejít zrušením pozice předsedy metodických komisí a ve-

dením metodických komisí přímo zástupcem ředitelky školy. S ohledem na plánovanou 

změnu struktury vedení školy považuji toto řešení za vhodné. Také navrhuji několik termínů 

metodických komisí zrušit, neboť se obsahově kryjí s jinými poradami. 

  

Předmětové komise se scházely přibližně jednou za čtvrt roku, kde se pravidelně konzulto-

valy pedagogické postupy, úroveň vzdělávání v jednotlivých třídách a chování žáků školy. 



Rovněž zde byl prostor na organizaci společných akcí. Předmětovou komisi vedl předseda 

předmětové komise, který pracoval dle ročního plánu předmětové komise. 

Tento model považuji za funkční. V příštím roce by možná bylo přínosné založit předměto-

vou komisi informatiky, které by se účastnili všichni vyučující informatiky, protože všechny 

ročníky začnou vyučovat dle revize RVP a přibude hned několik vyučujících tohoto před-

mětu. S ohledem na výše uvedené by byly pravidelné schůzky žádoucí. 

Dále navrhuji zavést pravidelné porady učitelů 2. stupně, na kterých by se předávaly infor-

mace z vedení školy, byl by na nich prostor na spolupráci s ŠPP a zvyšování ICT kompetencí. 

Také by se tím eliminovaly komunikační obtíže, které se vyskytly u metodických komisí na 

1. stupni. 

 

Hodnocení práce školního psychologa 

Činnost školní psycholožky byla v průběhu roku 2020/21 prováděna v rámci ¾ úvazku + 5 

hodin placené speciální pedagogické péče (PSPP) týdně. 

 

S třídními učiteli i ostatními vyučujícími byla po celý rok udržována dobrá spolupráce, byly 

diskutovány postupy výuky a přístupy k výuce žáků vyžadujících zvýšenou péči. Během 

celého roku školní psycholožka sledovala a konzultovala s vyučujícími naplňování 

podpůrných opatření u jednotlivých žáků ve třídách dle doporučení PPP nebo za základě 

výsledků v diagnostice schopností a dovedností ve čtení a psaní. 

 

Školní psycholožka se podílela na fungování škoního poradenského pracoviště a účastnila se 

pravidelných setkávání týmu ŠPP. Po dohodě s  třídními učiteli a rodiči absolvovaly všechny 

děti, u kterých byla zvažována  návštěva PPP, nejprve diagnostiku schopností a dovedností 

ve čtení a psaní nebo v matematice. V průběhu školního roku 2021/2022 bylo uskutečněno 27 

školních diagnostik schopností a dovedností. Po vyhodnocení této diagnostiky následovala 

konzultace s vyučujícím dítěte a s jeho zákonným zástupcem. Na základě výsledků 

diagnostiky byla některým dětem nastavena podpůrná opatření (PO1) v rámci školy a jejich 

zákonným zástupcům bylo doporučeno, jak s dětmi pracovat v domácím prostředí na 

podpoře zjištěných oslabení ve zrakovém či sluchovém vnímání, koordinaci nebo ve čtení a 

psaní. Na základě výsledků diagnostiky bylo některým rodičům doporučeno komplexnější 

vyšetření v pedagogicko-psychologické poradně. Po celý rok byla udržována úzká spolupráce 

s Pedagogicko-psychologickou poradnou na Zachové 1, Brno. Ojediněle si rodiče objednali 

návštěvu v PPP sami, bez předchozí konzultace s třídním učitelem nebo psychologem.  

 

S třídními učiteli i ostatními vyučujícími byla po celý rok udržována dobrá spolupráce, byly 

diskutovány postupy výuky a přístupy k výuce žáků vyžadujících zvýšenou péči. Během 

prvního a části druhého pololetí školní psycholožka sledovala a konzultovala s vyučujícími 

naplňovaní podpůrných opatření u jednotlivých žáků ve třídách dle doporučení PPP nebo na 

základě výsledků v diagnostice schopností a dovedností ve čtení a psaní.  

 

Během celého roku navštěvovala školní psycholožka opakovaně ve vyučování jednotlivé třídy 

za účelem sledování spolupráce žáků s vyučujícím, pozorování vzájemných vztahů mezi 

dětmi a poznávání celkové atmosféry ve třídách. Následně byla pozorování konzultována 

s vyučujícími a tam, kde to bylo žádané a potřebné, byla vyučujícím poskytnuta podpora a 

doporučení pro jejich další pedagogické působení.  

 

Třídní učitelé využívali konzultací s psycholožkou převážně k řešení přístupu a nastavení 

podpůrných opatření u žáků vyžadujících specifický individuání přístup, ať už se jednalo o 

žáky s poruchami učení, poruchami chování či dalšími jinými obtížemi nebo žáky nadané. 



Dále jim byla poskytována podpora a spolupráce při vytváření plánů pedagogické podpory 

pro potřebné žáky. V některých případech byla taktéž poskytnuta konzultace a podpora při 

řešení problémů osobního charakteru. 

 

Díky častým návštěvám ve třídách, v hodinách i o přestávkách, byla poskytována 

psychologická podpora i dětem, které nebyly zahrnuty do individuální péče škoního 

psychologa. Mnoho dětí samo využívalo tyto návštěvy ve třídách k navazování a udržování 

vztahu se školní psychožkou, ke sdílení zážitků, úspěchů i neúspěchů, ale také k hledání 

řešení konflitkního vztahu s kamarádem. Při návštěvách v hodinách byla určitým dětem 

poskytována podpora a asistence při samostatné práci. S dětmi byly vytvořeny pozitivní a 

důvěrné vztahy, které umožňují snižovat míru napětí a stresu.  

 

Ve třídách probíhaly také aktivity na podporu vzájemných vztahů, rozvoj emoční inteligence, 

komunikace, vnímání a rozvoj sebepoznání. Obvykle byly tyto záměry naplňovány v rámci 

hodin, kdy proběhlo sdílení pocitů, řízené diskuze se žáky a hraní sociálních her. Tyto hodiny 

proběhly v každé třídě minimálně jednou za každé pololetí. V některých třídách byly tyto 

hodiny prováděny častěji, dle potřeb a zájmu třídního učitele.  

 

Během roku vedla školní psycholožka individuální konzultace s rodiči a se žáky.  Většinou se 

jednalo o problematiku prospěchu dítěte, vztahů ve třídě, změny v rodinné situaci a její dopad 

na děti, strach dítěte ze zkouškové situace nebo konzultace výsledků v provedené diagnostice 

schopností a dovedností ve čtení a psaní. Některé konzultace s rodiči byly vedeny také 

telefonicky nebo prostřednictvím e-mailové korespondence.  Rodičům byla v případě potřeby 

doporučena další zařízení či konzultace u jiných specialistů. 

 

Individuální konzultace byly některým žákům poskytnuty jednorázově, s některými žáky 

byla navázána dlouhodobější spolupráce a konzultace jim byly poskytovány  opakovaně, dle 

potřeb.  

 

Tam, kde byl zájem a jednalo se o dítě, se kterým školní psycholožka měla navázanou 

spolupráci, se také účastnila výchovných komisí a jednání rodičů s třídními učiteli. 

  

Školní psycholožka se taktéž účastnila setkávání školních psychologů na PPP Kohoutova, 

které bylo koncipováno jako podpůrné  a vzdělávací  setkání pro školní psychology, 

metodicky vedené pracovnicí z PPP.  

 

 Školní psycholožka úzce spolupracovala s metodičkou prevence a společně 

uskutečnily preventivní hodiny ve 3., 4., 5. a 6. třídách, zaměřené na šikanu, kyberšikanu a 

bezpečnost na internetu.  

 

V průběhu roku byla řešena také oznámení o šikaně mezi žáky. Nejčastěji se s tímto 

oznámením obraceli rodiče na třídní učitelku, která informovala školní poradenské pracoviště,  

nebo přímo na školní psycholožku. V jednom případě se s tímto oznámením obrátil na školní 

psycholožku samotný žák. Všechna oznámení nebo podezření na šikanu či kyberšikanu byla 

ve spolupráci s metodičkou prevence a výchovnou poradkyní prošetřena. Tam, kde byly 

shledány projevy šikany mezi žáky, byly učiněny kroky vedoucí k ukončení takového jednání, 

dle metodického pokynu MŠMT. Některá označení šikany nebyla po prošetření jako šikana 

potvrzena, šlo pouze o spory na osobní úrovni, se kterými si žáci neuměli poradit. V těchto 

případech byla žákům poskytnuta podpora a pomoc při řešení konfliktů formou společné 

schůzky, moderace a mediace jejich komunikace, případně práce s kolektivem třídy. 



Žáci/žákyně, kteří se potýkali s potížemi ve vztazích, přicházeli v průběhu roku na konzultace 

se školní psycholožkou, a to buď sami nebo na doporučení rodiče, který se o potížích dítěte 

dozvěděl a o konzultace požádal.   

 

V průběhu školního roku 2021/2022 poskytovala školní psycholožka pravidelnou speciální 

pedagogickou péči 22 žákům (předmět speciální pedagogické péče) v rámci vyučování i v čase 

po vyučování. V těchto hodinách se žáci rozvíjeli v dílčích mentálních složkách podle jejich 

potřeb a specifikace potíží. Pracovali na úkolech tak, aby mohli sledovat zlepšení a zažívat 

úspěch, což přispívalo ke zvýšení jejich sebehodnoty a sebeúcty.  

 

Školní psycholožka taktéž spolupracovala s vychovatelkami v ŠD, protože se mnohé 

problémy mezi žáky 1. a 2. tříd přelévaly ze třídy do družiny, kde se projevovaly v plné míře. 

Vzájemně se informovaly o postupech a řešení vztahů mezi sledovanými dětmi.  

  

Hodnocení práce speciálního pedagoga 

  Jako speciální pedagog jsem se v tomto školním roce dle plánu zaměřila na podporu žáků se 

speciálně pedagogickými potřebami a na všechny žáky, kteří potřebují speciálně pedagogic-

kou podporu a péči, ať už krátkodobou nebo založenou na dlouhodobých podpůrných opat-

řeních. Nepracovala jsem se žáky přímo, ale v rámci vlastních hodin jsem tyto žáky sledovala 

a doporučovala vhodné postupy při nápravě. 

 Dalším důležitou složkou práce byla depistáž, vyhledávání žáků se specifickými potřebami 

ve třídách, kde jsem učila, konzultace v rámci školního poradenského pracoviště, s výchovnou 

poradkyní a školní psycholožkou. Tato spolupráce v rámci školního poradenského pracoviště 

je potřebná a důležitá. 

V rámci depistáže jsem poskytovala rady a podporu třídním učitelům, popřípadě doporučo-

vala vhodné materiály k procvičování. 

Zápis do prvních tříd proběhl tentokrát už za účasti budoucích prvňáků. Pedagogové se mohli 

seznámit s budoucími žáky. V případě různých pochybností mohli rodiče využít možnost 

konzultace s pracovníky školního poradenského pracoviště.  

 

Zpráva ICT koordinátora  

Obecné informace 

Základní škola Brno, Otevřená 20a je úplná škola. Kapacita školy je 640 žáků a působí zde 47 

pedagogických pracovníků. Všichni pedagogové splňují základní úroveň ICT dovedností. 

Nicméně je žádoucí, aby svoje kompetence i nadále prohlubovali a doplňovali dalším 

vzděláváním, což se ve školním roce 2021/2022 dařilo zejména díky distančnímu vzdělávání 

zaměstnanců, které se stalo novým standardem dalšího vzdělávání pedagogických 

pracovníků. Na práci pedagogů byl také vidět posun v oblasti ICT, neboť již považovali 

distanční vzdělávání žáků za běžné a bez problémů dokázali přecházet mezi prezenční a 

distanční formou výuky. 

 

Technické vybavení školy 

Přestože je technické vybavení školy na mimořádně dobré úrovni, i nadále dochází k jeho 

dalšímu rozšiřování a zejména pak intenzivnějšímu využívání.  

Po loňských investicích do ICT jsme se letos zaměřili zejména na využívání těchto nových 

technologií, což se celkem dařilo. Bezproblémově probíhal přechod mezi distanční a prezenční 

formou výuky. 



S ohledem na zvýšení cen snad ve všech segmentech trhu byly všechny plánované investice 

pozastaveny a budou realizovány na podzim 2022 podle toho, jestli na ně zbude dostatek 

finančních prostředků. Zde mám na mysli zejména nákup záložních zdrojů do racků se 

síťovými prvky.  

 

Návrh investic v oblasti ICT 

Příští školní rok bude nutné zvýšit částky na běžný provoz techniky, neboť ceny spotřebního 

materiálu v letošním roce několikanásobně narostly. 

Škola je zapojena do projektu MAP, ve kterém má podaný projekt na obnovu počítačové a 

jazykové učebny. K projektu máme hotovou i projektovou dokumentaci, takže v případě 

schválení ze strany MMB jsme připraveni v krátké době projekt začít fyzicky realizovat.  

Další významným posílením ICT vybavení je podpora MŠMT v oblasti digitální propasti a 

nové výuky informatiky na ZŠ, který je financován z projektu Jan Amos Komenský. V tuto 

chvíli má škola již finanční prostředky na svém účtu a probíhá výběrové řízení na nákup 

nového vybavení. Mezi toto vybavení budou patřit zejména programovatelní roboti Microbit, 

kteří se budou využívat ve výuce TŘV. Dále pak pomůcky pro mediální výchovu, která se 

bude vyučovat ve třídě s rozšířenou výukou informatiky a tělesné výchovy. Zbývající 

prostředky budou použity na nákup notebooků. 

Rovněž navrhuji pořídit pár menších černobílých laserových tiskáren, protože letošní rok 

ukázal, jak zranitelné je řešení tisku založené na dvou síťových tiskárnách. Při poruše či 

nedostupnosti spotřebního materiálu dojde k přetížení druhého stroje, případně ke kolapsu 

celého řešení. Rozložení tiskových nákladů mezi další menší stroje by toto riziko výrazně 

snížilo. 

 

Rozvoj kompetencí žáků v oblasti ICT  

Díky účasti v celorepublikové soutěži iBobr a zařazení programovatelných stavebnic Lego 

WeDo 2.0 a MindStorms do hodin informatiky jsou kompetence našich žáků v oblasti ICT na 

vysoké úrovni. Došlo také k posunu ve využívání Google nástrojů a balíku nástrojů Office 365. 

S ohledem na výše uvedené budeme i nadále s nastaveným trendem výuky informatiky a 

programování pokračovat.  

 

Hodnocení koordinátora ŠVP 

Koordinátor ŠVP spolupracoval po celý rok s pedagogy i vedením školy a od listopadu 2021 

dohlížel a koordinoval tvorbu ŠVP pro 2. stupeň ZŠ a revizi ŠVP dle nového RVP ZV 2021 

v obou stupních vzdělávání.  

Rozšíření a revize ŠVP „Škola pro život“ bylo úspěšně schváleno školskou radou a ředitelkou 

školy jako dodatek k ŠVP č. 7, který vstoupí v platnost 1. 9. 2022. Zároveň byly veškeré změny 

zaneseny do informačního systému InspIS, který systematicky pomáhá zajistit soulad ŠVP s 

příslušným rámcovým vzdělávacím programem. Tímto byly naplněny cíle pro školní rok 

2021/2022. 

Koordinátor ŠVP v případě nutnosti diskutuje úpravy ŠVP s Českou školní inspekcí, vedením 

školy, předsedy metodických a předmětových komisí i pedagogickými zaměstnanci. V uply-

nulém školním roce 2021/2022 se koordinátor ŠVP seznamoval s chystanými úpravami základ-

ního vzdělávání. 

Pedagogové jsou vedeni k rozvíjení klíčových kompetencí žáků dle společně stanovených vý-

chovných a vzdělávacích strategií a plnění školních i rámcových výstupů.  

Cílem pro školní rok 2022/2023 je kontrola a zveřejnění osnov pro 9. ročník, čímž bude kom-

pletně završen proces tvorby ŠVP pro 2. stupeň a v plánu jsou také drobné úpravy a aktuali-

zace průřezových témat a osnov některých předmětů 1. stupně, abychom lépe vyhověly sou-

časných vzdělávacím trendům. 



 

Hodnocení koordinátora EVVO 

Koordinátor EVVO po celý rok spolupracoval se všemi pedagogy i s vedením školy, poskyto-

val ostatním pracovníkům školy konzultace a podporu při začlenění EVVO do výuky i dalších 

činností školy, inicioval spolupráci s dalšími partnery v oblasti EVVO, s environmentálně za-

měřenými organizacemi v regionu a se středisky ekologické výchovy a organizoval a koordi-

noval akce zaměřené na EVVO. Spolupracoval také s metodikem prevence při organizování 

výuky dopravní výchovy. Učitelé byli informováni o chystaných akcích na pedagogických po-

radách a metodických komisích. Všechny plánované akce proběhly dle plánu EVVO, pouze se 

vzhledem k epidemiologické situaci nekonala projekce Planety Země 3000, která byla opět od-

ložena na další školní rok. Všichni žáci školy navštívili v tomto školním roce dva programy ve 

střediscích ekologické výchovy, proběhly i oba EVVO projektové dny – Den vody a Den Země, 

také došlo k zařazování prvků environmentální výchovy na školách v přírodě. Koordinátor 

EVVO si nadále průběžně zvyšoval svou odbornou a metodickou připravenost samostudiem 

a čtením odborné literatury a také účastí na konferenci KONEV, která proběhla 14. 10. 2021, 

tentokrát na téma Učíme o klimatických změnách. 

 

Hodnocení práce doučovatelů  

Do projektu byli vybráni žáci na základě konzultace s třídními učiteli, vyučujícími jednotli-

vých předmětů, se školní psycholožkou, speciální pedagožkou a se zákonnými zástupci. Šlo 

převážně o žáky se sociálním znevýhodněním nebo s SPU.  

Vzhledem k individualitě každého žáka jsme se zaměřovali u každého na jeho aktuální po-

třeby. Děti nejvíce potřebovaly podporu v předmětech: český jazyk, matematika, přírodo-

věda a vlastivěda. Zaměřili jsme se se žáky na rozvoj zrakového a sluchového vnímání. 

V rámci čtenářských dovedností se podařilo zlepšit čtení s porozuměním. V českém jazyce si 

žáci upevňovali gramatická pravidla a procvičovali gramatické jevy. V matematice trénovali 

matematické operace, logické úlohy i geometrii. Žáci byli vedeni k samostatnosti, k sebedů-

věře, k sebehodnocení.  

Průběžně svoji práci konzultujeme se školní psycholožkou, pedagogy, speciální pedagožkou 

i se zákonnými zástupci, kteří nás oslovují, když se vyskytne nějaký problém a aktuálně 

chtějí pomoc či podporu. 

Pro některé děti jsou schůzky příjemné a motivační pro další práci ve vyučování. Práce dou-

čovatele je pro některé rodiny návodem, jak pokračovat v domácí přípravě. Třídní učitelé 

konzultují s doučovateli aktuální problémy vzniklé v třídním kolektivu. Doučovatelé se 

snaží po dohodě s pedagogy aktuálně reagovat na nově vzniklé problémy, ať už výukové, 

tak i jiného charakteru (chování, diagnostika apod.). 

 

  

4.1Kontroly provedené Českou školní inspekcí: 0 

 

4.2 Opatření zavedená na základě zjištění České školní inspekce: žádná 

 

4.3 Kontroly provedené jinými kontrolními orgány: 1 

 

Krajská hygienická stanice JMK Brno: kontrola dle §12 ods. 3 zákona 255/212 sb., o kon-

trole (kontrolní řád ve znění pozdějšího předpisu) 

 

4.4 Opatření zavedená na základě zjištění jiných kontrolních orgánů: zjištěné nedostatky 

byly řešeny domluvou 



 

5.0 Výkon státní správy 

/dle § 165, odst. 2, zákona č. 561/2004 Sb./ 

 

5.1  Rozhodnutí ředitele 

 

 Počet rozhod-

nutí 

Počet odvo-

lání 

Odklad povinné školní docházky  18 0 

Dodatečné odložení povinné školní docházky 0 0 

Jiné 0 0 

 

6.0 Poradenské služby v základní škole – společné vzdělávání 

Školní poradenské pracoviště na ZŠ Otevřená pracovalo po celý rok v plném složení: školní 

psycholožka, školní metodička prevence, speciální pedagožka a výchovná poradkyně. V prů-

běhu roku se uskutečnilo 10 pravidelných setkání týmu ŠPP.  

ŠPP pracovalo podle daného plánu práce a dle kompetencí jednotlivých členů pracoviště.  

V průběhu celého roku byly sledovány a sdíleny všechny aktivity týkající se vzdělávání a vý-

chovy dětí ve škole. Tým ŠPP projednával návrhy na vyšetření dětí v PPP, výsledky těchto 

vyšetření, sledoval aktuální stav a efektivitu navržených podpůrných opatření. Po celý rok 

byly také sledovány děti s poruchami chování a projednávány postupy a opatření vedoucí 

k předcházení potíží těchto dětí v kolektivu a ve vyučování. Členové ŠPP se zapojovali do dění 

v životě školy citlivě a řešili nastalé problémy ve spolupráci s vedením školy. 

 

Členové ŠPP byli pravidelně informováni o připravovaných či proběhlých výchovných komi-

sích, o jejich průběhu či opatřeních, která byla na komisích dohodnuta.  

 

ŠPP se také zabývalo péčí o integrované žáky. Zde úzce spolupracovaly školní psycholožka a 

školní speciální pedagožka (reedukace), výchovná poradkyně a pracovníci PPP nebo SPC. 

Úroveň, tempo a způsob náprav sledovaly výchovná poradkyně, školní speciální pedagožka 

a školní psycholožka. Praktické reedukační programy vedly školní psycholožka a další vyu-

čující s rozšířeným vzděláním se speciální pedagogikou.  

 

Školní metodička prevence podávala informace o programech, které nabízela pro třídní kolek-

tivy. Dále seznamovala členy ŠPP s plněním minimálního preventivního programu a o pří-

padných zprávách ve schránce důvěry. Taktéž se věnovala problematice školní neúspěšnosti 

a zajišťovala péči o ohrožené žáky. Preventivní programy pro některé třídy byly objednány u 

policie ČR, v některých třídách byly uskutečněny preventivní programy ve spolupráci se 

školní psycholožkou. 

 

Školní psycholožka, ve spolupráci s třídními učiteli, prováděla v prvních ročnících screening 

dětí s výukovými, adaptačními či jinými potížemi. V počátcích školního vzdělávání byla mno-

hým dětem poskytnuta péče tak, aby se předešlo nebo omezilo pozdější možné selhávání 

vzdělávání či prohlubování potíží. Některým dětem z prvních tříd byly na základě diagnos-

tiky schopností a dovedností ve čtení a psaní navrženy a poskytnuta podpůrná opatření - PO1 

a dvěma dětem bylo navrženo další upřesňující vyšetření v PPP. Na následné péči se podílely 

jak metodička prevence, školní psycholožka, speciální pedagožka, tak třídní učitelé. 

 



Členové ŠPP spolu s třídními učiteli všech tříd spolupracovali na tvorbě zdravého třídního 

klimatu, řešení konfliktů mezi žáky, podporovali vznik pozitivních přátelských vazeb v tříd-

ních kolektivech a vytváření a udržování kvalitní pracovní atmosféry. 

 

Třídní učitelé všech tříd informovali členy ŠPP v průběhu roku o situaci ve třídách, o vztazích 

a nově vzniklých potížích či konfliktech. Členové ŠPP se aktivně zapojovali do hledání vhod-

ných řešení, podpůrných opatření a obnovení bezpečné atmosféry ve třídách. Do aplikací 

opatření ve třídách byly zapojováni také asistenti pedagoga, kterým byla i v letošním roce vě-

nována zvýšená péče formou pravidelných schůzek s výchovnou poradkyní. V případě po-

třeby se schůzek účastnila i školní psycholožka. Tyto schůzky měly formu supervizní a dis-

kuzní a umožňovaly asistentům získat nadhled, vyhnout se pocitu selhávání či nejistoty v je-

jich zařazení ve třídách.  

 

Fungování týmu ŠPP se promítlo i ve větší informovanosti pedagogů a jejich ochotě se v pří-

padě potíží či nejistoty na ŠPP obrátit a konzultovat další postupy při řešení vzniklých situací. 

V dalším školním roce plánujeme zvýšit informovanost rodičů o možnostech ŠPP, zejména 

kdy a na koho se mohou v průběhu roku obracet. 

 

Členové týmu ŠPP vyjádřili spokojenost se vzájemnou podporou a spoluprací a i v dalším 

školním roce je v zájmu všech pokračovat v nastolených aktivitách.   

 
 

 

6.1 Údaje o odborných pracovnících  

 

6.1.1 Počty 

 fyzický po-

čet  

kvalifikace, speciali-

zace 

dosažené vzdělání 

výchovný poradce 
1 Učitel, spec. ped. 

Výchovné poraden-

ství 

školní metodik prevence 1 učitel MP 

 

 

 úvazek kvalifikace, speciali-

zace 

dosažené vzdělání 

školní psycholog 1 psychologie vysokoškolské 

školní speciální pedagog 1 spec. pedagogika vysokoškolské 

 

6.1.2 Věková struktura 

 do 35 let 36 – 50 let 51 let–a více/z toho důchodci 

výchovný poradce 0 1 0/0 

školní metodik pre-

vence 

0 
1 

0/0 

školní psycholog 0 1 0/0 

školní speciální pe-

dagog 

0 0 1/0 

 

 



6.1.3  Další vzdělávání poradenských pracovníků 

Typy vzdělávání a vzdělávací organizace u jednotlivých pracovníků  

výchovný poradce:  

• Účast na setkáních výchovných poradců - online 

      školní metodik prevence:  

• Účast na pravidelných setkáních metodiků prevence PPP Sládkova - online 

 

6.2 Údaje o finančních zdrojích na poradenské služby ve školách 

 

6.2.1  Finanční prostředky čerpané ze státního rozpočtu formou grantů (ne z KrÚ JmK): 0 

6.2.2 Finanční prostředky z jiných zdrojů (např. MČ, MMB, sponzor, jiné: 

V roce 202 škola dosáhla hospodářského výsledku 94 056,42 Kč. Celá finanční částka byla 

připsána do rezervního fondu.  

 

Rok 2021      

Náklady    státní rozpočet rozpočet ÚSC rozpočet EU 

Neinvestiční výdaje celkem 33 323 118 7 360 306 414 079 

z toho Platy    23 276 877 240 276 235 704 

  OON   478 944 290 105 93 600 

  odvody   7 886 926 83 434 84 775 

  učebnice a pomůcky 780 403 16 344 0 

  ostatní náklady  899 968 6 730 147 0 

      

      

Výnosy     státní rozpočet rozpočet ÚSC rozpočet EU 

Výnosy celkem   33 323 118 7 360 982 414 079 

  z dotací   33 323 118 4 639 414 414 079 

  

od rodičů (družina, kroužky, ŠVP, sběr 

papíru) 0 2 000 515 0 

  ostatní výnosy 0 721 053 0 

    

      

r. 2021 - rozbor za 1. pol. 2022  

 

  

      

Náklady   státní rozpočet rozpočet ÚSC rozpočet EU 

Neinvestiční výdaje celkem 17 342 577 6 315 054  367 717 

z toho   platy  12 402 101 104 723 112 659 

 OON  118 180 318 154 95 624 

 odvody  4 163 123 35 390 40 389 

 učebnice a pomůcky 74 880 39 550 119 045 

 ostatní náklady  584 293 5 817 237 0 

      

      



Výnosy   státní rozpočet rozpočet ÚSC rozpočet EU 

Výnosy celkem   7 342 577 5 504 959 367 717 

 z dotací  7 342 577 2 629 491 367 717 

 od rodičů (družina, kroužky, ŠVP, sběr 

papíru) 

0 2 495 865 0 

 ostatní výnosy 0 379 603  0 

 

6.3 Individuální integrace 

Individuální integrace 

Typ postižení Ročník Počet žáků Stupeň podpůrného 

opatření 

Vývojová porucha chování 0 

  

0 

 

  

0 

Nezávadná vada řeči, vývo-

jová dysfázie 

3. 

7. 

1 

2 

PO 3 

PO 2 

Nadaný žák 1.  1  PO 2  
Poruchy pozornosti, SPU 2. 

3. 

4. 

5. 

7. 

1 

1 

1 

1 

1 

PO 3 

PO 2 

PO 2 

PO 2 

PO 2 

Autismus, SPU  2. 

3.  

1 

1 

PO 3 

PO 3 

ADHD 1. 

3. 

4. 

6. 

1 

1 

1 

1 

PO 3 

PO 3 

PO 3 

PO 2 

SPU 1. 

2. 

 

3. 

4. 

5. 

6. 

7. 

1 

5 

1 

8 

5 

7 

8 

5 

PO 3 

PO 2 

PO 3 

PO 2 

PO 2 

PO 2 

PO 2 

PO 2 

Tělesné a smyslové posti-

žení 

3. 

4. 

1 

1 

PO 3 

PO 1 

Celkem   57   

 

6.4 Skupinová integrace 

Typ postižení Ročník Počet 

žáků 

Stupeň podpůrného opat-

ření 

Celkem 0 0 0 



7.1 Další údaje o škole  

Jako tradičně probíhala velmi úzká spolupráce s ÚMČ Brno-Žebětín. Zástupci zastupitelstva 

se pravidelně účastnili školské rady, ale i akcí pořádaných školou. Naši žáci drobnými vystou-

peními přispěli k oživení kulturních akcí ÚMČ. 

Úzce spolupracovala naše škole s MŠ Žabka v dlouhodobém projektu v oblasti interpersonální 

výchovy, zaměřené na seznamování s pravidly chování ve vztahu k druhému člověku, vytvá-

ření prosociálních postojů a rozvoj kooperativních dovedností. Spolupráce probíhala i při dal-

ších akcích, do nichž byli zapojeni žáci školy, děti z MŠ, jejich rodiče a učitelé. Pokračovali jsme 

v tradiční spolupráci s místní pobočkou Knihovny Jiřího Mahena – besedy, výzdoba knihovny 

žákovskými pracemi, s mysliveckým sdružením i s Klubem důchodců. Pokračovala i spolu-

práce s dětskou organizací Junák, jejíž členové jsou z velké části žáky naší školy. 

Vzájemná spolupráce probíhala i s místním sportovním klubem SK Žebětín a tradičně i se ZUŠ 

Františka Jílka na Vídeňské ulici, a to formou vystoupení na akcích naší školy. 

Jako obvykle naše škola vyzdobila prostory magistrátu města Brna v období Vánoc a Veliko-

noc pracemi žáků naší školy. 

Naše škola také podporuje charitativní akce. V tomto školním roce se škola zapojila hned do 

několika nadačních sbírek. První z nich byla zářijová sbírka Život dětem, ve které žáci školy 

nákupem magnetek a propisek podpořili handicapované děti částkou 13 650 Kč.  

Další tradiční sbírkou je adopce zvířete ze Zoo Brno. Celkem žáci vybrali částku 32 500 Kč, za 

kterou škola jejich jménem adoptovala pandu červenou a klokana parmu. 

Třetí sbírku připravili sami žáci, pod patronátem p. uč. Němcové, a na den otevřených dveří, 

který se konal v rámci oslav 10. výročí založení naší školy, si připravili prodejní občerstvení. 

Prodejem tohoto občerstvení vybrali částku 4 331 Kč, kterou předali nadaci Obědy pro děti. 
 

 

7.2 Mimoškolní a volnočasové aktivity školy, seznam zájmových, občanských, případně 

dalších sdružení působících při škole, sdružení rodičů, sportovní klub aj. ...  

 

Kroužky při ZŠ 

V měsíci říjnu se otevřela rozmanitá nabídka 30 kroužků pro žáky naší školy.  

 

Název kroužku Počet kroužků Počet žáků 

Cizí jazyky 5 86 

Přírodní vědy 1 13 

Sport, TV, turistika 8 151 

Umělecké obory 16 220 

Zdravotní, speciální peda-

gogika 

0 0 

Celkem 30 470 

 

8.0 Podpora školy ze strukturálních fondů  

 

Název projektu a regis-

trační číslo projektu  

CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0011817 

Místní akční plán rozvoje vzdělávání ve městě Brně II 

 

Délka trvání projektu  1. 9. 2019 – 31. 8. 2022 

Operační program  OP VVV 



Škola 

 a) jako žadatel  

b) jako partner  

c) jako zapojená škola 

 

 

 

c) jako zapojená škola 

Celková výše dotace   35 496 333,60 Kč 

Souhlas zřizovatele s uza-

vřením partnerské sml., da-

tum  

nerelevantní 

Stručný popis projektu  Cílem projektu je navázat na úspěšné aktivity předcházejícího 

projektu MAP Brno a dále je rozvinout. Projekt řeší aktualizaci 

strategického dokumentu „Místní akční plán rozvoje vzdělávání 

ve městě Brně“ a jeho cílem je zvyšování kvality předškolního 

vzdělávání, rozvoj čtenářské a matematické gramotnosti na zá-

kladních školách a rozvoj potenciálu každého dítěte a žáka. Pro-

jekt se také zabývá kvalitou základního uměleckého vzdělávání, 

vzděláváním v oblasti přírodních věd a polytechniky, vzdělává-

ním nadaných dětí a žáků a podporou talentu. 

 

 

 

Název projektu a regis-

trační číslo projektu  

CZ.02.3.61/0.0/0.0/19_075/0013630 

Podpora předškolního a základního vzdělávání ve městě Brně  

Délka trvání projektu  1. 1. 2020 – 31. 12. 2022 

Operační program  OP VVV 

Škola 

 a) jako žadatel  

b) jako partner  

c) jako zapojená škola 

 

 

 

b) jako partner  

Celková výše dotace  99 999 561,56 Kč 

Souhlas zřizovatele s uza-

vřením partnerské sml., da-

tum  

nerelevantní 

Stručný popis projektu  Cílem projektu je zajistit pokračování úspěšných aktivit projektů 

„Rovný přístup k předškolnímu vzdělávání ve městě Brně“ 

a „Prevence školní neúspěšnosti na základních školách ve městě 

Brně“. Aktivity projektu cílí na zvyšování kvality základního a 

předškolního vzdělávání ve městě Brně, zapojení co největšího 

počtu dětí do předškolního vzdělávání a podpora dětí a žáků při 

přechodu mezi stupni vzdělávání. Projekt dále posiluje odbor-

nost pedagogů partnerských škol a podporuje posílení inkluziv-

ního přístupu ve školách na území Brna. 

 

 

 

 



Název projektu a registrační 

číslo projektu  

Podpora společného vzdělávání ve škole 

CZ.02.3.X/0.0/0.0/20_080/0014456 

Délka trvání projektu  2 roky 

Operační program  Operační program Výzkum, vývoj a vzdělávání 

 

ZŠ a) jako žadatel  

       b) jako partner  

žadatel 

Celková výše dotace  6860157,- Kč 

Souhlas zřizovatele s uza-

vřením partnerské smlouvy, 

datum  

25.05.2016 

Stručný popis projektu  Vzhledem ke stávajícím potřebám žáků školy je prioritou za-

měřit se především na personální podporu pro fungování 

školního psychologa, který bude úzce spolupracovat s jed-

notlivými vyučujícími. Cílem bude poskytnout žákům šance 

na maximální rozvoj jejich potenciálu a mapovat vztahy ve 

třídách. 

Prohloubit spolupráci s ostatními pedagogickými pracov-

níky v rámci tandemové výuky. Tím zlepšit kvalitu výuky, 

která bude mít pozitivní vliv na výsledky žáků.   

Vzhledem k výsledkům Výstupu z dotazníkového šetření 

MAP si škola zvolila šablonu na podporu kariérového pora-

denství pro žáky. V rámci této šablony uskutečníme dva 

„Projektové dny ve výuce“. 

 

 

9.0 Zhodnocení a závěr 

Celý školní rok se nesl v duchu příprav 10. výročí od založení ZŠ Brno, Otevřená 20a, příspěv-

ková organizace. Oslavy tohoto výročí proběhly na konci června, a to formou dne otevřených 

dveří, který byl spojen s dílničkami, v nichž si návštěvníci mohli vyrobit něco na památku, 

dále si mohli vyzkoušet práci s interaktivními tabulemi a displeji, programování robotů, fyzi-

kální a chemické pokusy a mnoho dalšího. Celou akci uzavřelo opékání špekáčků na školním 

hřišti. Dle množství návštěvníků a jejich pozitivních ohlasů můžeme tuto akci považovat za 

velmi zdařilou. 

Druhou akcí, která se uskutečnila v rámci 10. výročí založení školy, byla školní akademie. Po-

zvání na akademii přijali i významní hosté z Magistrátu města Brna, mezi nimiž byl i 1. ná-

městek primátorky města Brna Mgr. Petr Hladík, Mgr. Jaroslav Suchý a vedoucí odboru škol-

ství Magistrátu města Brna PhDr. Petr Hruška, MBA, které doplnili starosta MČ Brno-Žebětín 

Ing. Vít Beran a další zastupitelé ÚMČ Brno-Žebětín. 

Na této akademii žáci celé školy prezentovali své dovednosti. Program se skládal z pestré pa-

lety vystoupení, mezi která patřilo anglické divadlo, zpěv a hra na hudební nástroje, ukázky 

bojových umění, vystoupení šermířů a mažoretek a mnoho dalšího. Celým programem pro-

vázel zkušený moderátor Juraj Háder.  



V průběhu roku ŠPP pravidelně vykonávalo svou činnost pod vedením školní psycholožky 

Mgr. Martiny Přichystalové. Práci s asistenty a sdílení společných zkušeností se věnovala vý-

chovná poradkyně Mgr. Marcela Štroblová. Setkávali se členové metodických komisí, svou 

činnost zodpovědně odváděli koordinátoři všech oblastí (ŠVP, ICT, EVVO, MP). Pravidelně 

se uskutečňovaly porady vedení školy, pedagogické rady, provozní porady a třídní schůzky. 

Hojně byly využívány i konzultační hodiny určené pro rodiče. V rámci dalšího vzdělávání 

pedagogických pracovníků se seminářů či kurzů zúčastnili všichni pedagogové minimálně 

1x za rok. 

Během roku organizovala naše škola pro své žáky několik školních projektů, které byly 

zaměřeny především na prevenci a ekologii (např. Nekuřácký den, Den vody, Den Země…). 

V rámci úzké spolupráce s MŠ Žabka navštívili předškoláci naši základní školu začátkem 

ledna. Byl pro ně přichystán zábavně výukový program, který prožili společně s žáky prvních 

tříd. 

Naše škola je zapojena do projektů Rodiče vítáni, Asociace aktivních škol, Síť brněnských 

otevřených škol, Cambridge English a Ovoce do škol.  

I v letošním školním roce pořádala naše škola různorodé akce pro širokou veřejnost: 

 

Slavnostní zahájení školního roku 2021/2022 

Dne 1. 9. 2021 proběhlo na školním hřišti slavnostní přivítání prvňáčků. Noví žáci se 

svými rodiči, třídními učitelkami, panem starostou Ing. Vítem Beranem, 

místostarostkou Ing. Danou Bartoňkovou, ředitelkou školy a statutárním zástupcem 

ředitelky školy společně zahájili nový školní rok. Na závěr tohoto uvítání obdrželi 

prvňáčci z rukou starosty knihu s věnováním a hned poté si je paní učitelky 

odvedly za doprovodu rodičů do jejich třídy. Tam si každý vybral místo v lavici a paní 

učitelka se jim potom představila. Vyzkoušeli si splnit svůj první úkol v nové roli 

školáka a domů si pak odnesli pracovní sešity, dárky a spoustu nových zážitků.  

 

 
Obrázek č. 6 – Slavnostní otevření přístavby 2. stupně primátorkou města Brna 

 



V tento den nás svou přítomností také poctili primátorka města Brna JUDr. Markéta Vaňková 

a 1. náměstek primátorky města Brna Mgr. Petr Hladík, kteří slavnostně otevřeli přístavbu 2. 

stupně. Kvůli covidové situaci s ročním zpožděním. 

Paní primátorka si po slavnostním přestřižení pásky prohlédla školu a navštívila prvňáčky, 

kterým předala milé dárky. 

Součástí slavnostního otevření přístavby 2. stupně byl i den otevřených dveří, který byl spojen 

s dílničkami, v nichž si návštěvníci mohli vyrobit něco na památku, dále si mohli vyzkoušet 

práci s interaktivními tabulemi a displeji i programování robotů. Dle množství návštěvníků a 

jejich pozitivních ohlasů můžeme tuto akci považovat za velmi zdařilou. 

 

Pasování prvňáčků 

Dne 13. října proběhla již tradiční akce Pasování prvňáčků v místním Katolickém domě. Za 

přítomnosti rodičů královna pasovala děti do řádu „Prvňáčků“. Každý prvňáček dostal 

šerpu, glejt, zlatý dukát a zavázal se být vzorným školákem. Slavnostní ceremoniál 

ukončilo vystoupení šermířů. Díky této akci se zúčastnění mohli vrátit nejen zpět do 

dávných časů historie, ale svým kouzlem i do pohádky a každý z nich si po skončení   

domů odnášel jistě hezký zážitek. 

 

 
Obrázek č. 7 – Pasování prvňáčků 

 

Podzimní deskohraní 

Na konci listopadu proběhl na naší škole další ročník Podzimního deskohraní. Žáci naší 

školy měli možnost strávit tento den hraním deskových her. Děti byly rozděleny do 

skupin podle věku, aby změřily své síly. Všechny děti měly možnost zahrát si hry 

postřehové i taktické. Každý hráč si přišel na své. Byly vybrány hry jednoduché, aby si 

mohl zahrát každý. Všichni si na závěr odnesli sladkou odměnu a pamětní list na tuto 

akci. Mladí hráči nám opět potvrdili, že u nás ve škole deskovky hrát umíme!  

 

Jarní dílničky 

Dne 9. dubna se u nás ve škole konaly Jarní dílničky. Velikonoční přátelská 

atmosféra vítala širokou veřejnost a přímo pobízela k vyrobení si některého z tradičních 

velikonočních výrobků. V aule školy a přilehlých učebnách bylo připraveno 



několik stanovišť, kde si každý mohl vybrat, co bude vyrábět. Nabídka byla velmi 

pestrá, např. svíčky, papírová přání s velikonočními motivy, pletení mrskaček a 

zdobení perníčků. Součástí dílniček bylo také seznámení dětí s některými 

velikonočními tradicemi. Akce se všem líbila, hojná účast nám to opět potvrdila, proto 

se už nyní těšíme, že se zase za rok na dílničkách spolu setkáme. 

 

 
Obrázek č. 8 – Jarní dílničky 

 
Zápis žáků do prvních tříd na školní rok 2022/2023 

V dubnu se u nás ve škole uskutečnil zápis žáků do prvních tříd, v tomto roce již za účasti dětí. 

Zákonní zástupci měli možnost zaregistrovat si termín k zápisu pro svého budoucího školáčka 

od 1. 4. do 2. 4. 2022.  Mohli využít elektronickou rezervaci a nemuseli se tak zdržovat čekáním. 

Většina předškoláků u nás nebyla poprvé. Někteří se se školou seznámili už dříve, při ná-

vštěvě současných prvňáčků - kamarádů z MŠ Žabka. 

K zápisu přišlo 108 dětí. Paní učitelky měly připraveny úkoly motivované oblíbeným kresle-

ným seriálem Tlapková patrola. Při motivační části si zatím ještě předškoláci podepsali pa-

mětní list, nakreslili obrázek postavy a mohli získat razítko za splnění úkolů na stanovištích. 

Měli poskládat puzzle známých pejsků a hledat cestu podle tlapek.  

Když si splnili motivační úkoly, šli budoucí prvňáci společně se svými rodiči do třídy. Tam 

paní učitelky zjišťovaly formou rozhovoru a úkolů, jak dítě komunikuje, zda je schopno se 

soustředit při řešení zadaného úkolu a jaká je úroveň jeho rozumových a řečových schopností. 

Při řešení úkolů sledovaly, jak jsou děti schopny na dané otázky reagovat. Domů si děti od-

nesly pamětní list a malý dáreček, který jim vyrobili žáci naší školy.  

K základnímu vzdělání bylo na naši ZŠ do prvního ročníku školního roku 2022/2023 přijato 82 

žáků, 18 dětí má odloženou školní docházku. 

Do prvních tříd se přihlásilo celkem 108 dětí, přijato bylo 82 a dalších 15 má odloženou 

školní docházku. 



 

 
Obrázek č. 9 – Zápis do 1. tříd 

 

Prvňáčkem nanečisto 

Naše škola uspořádala v měsíci červnu v rámci projektu Podpora předškolního a základního 

vzdělání ve městě Brně akci Prvňáčkem nanečisto. Byla určena předškolákům ze žebětínských 

mateřských školek a jejich rodičům. Plánované aktivity byly zaměřeny na adaptaci budoucích 

prvňáčků u nás ve škole. Děti mohly navštívit školu v doprovodu rodičů, podívat se, jak vy-

padají jejich budoucí třídy a vyzkoušet si, co je od září ve školních lavicích čeká. Mohly si 

prohlédnout učebnice, se kterými budou v nadcházejícím období pracovat, procvičili si slu-

chovou analýzu a syntézu, zjistily, jak mohou zlepšovat své grafomotorické dovednosti a jak 

jsou na tom se samostatností a hlavně s pozorností. Rodiče dostali tipy, co a jakým způsobem 

mohou s dětmi procvičovat a co by děti před vstupem do první třídy měly zvládnout, aby 

jejich nová etapa v roli školáčka byla co nejpohodovější. Na závěr zodpovídala rodičům na 

dotazy ohledně školní zralosti školní psycholožka. 

 

Den otevřených dveří 

Těsně před samotným závěrem školního roku proběhl na naší škole Den otevřených 

dveří. Široká veřejnost měla příležitost prohlédnout si budovu naší školy, její třídy a 

odborné učebny a také přilehlá pracoviště. Byl připraven bohatý program. Každý si 

mohl vyrobit něco malého na chuť i na památku. Kdo měl zájem, mohl si na závěr akce   

posedět v areálu školy u ohně a opéct si špekáček. Den otevřených dveří se vydařil a 

každý, kdo se ho zúčastnil, odcházel domů přinejmenším s dobrou náladou a s úsměvem 

na tváři. 



 
Obrázek č. 10 – Dílničky v rámci dne otevřených dveří 

Obrázek č. 11 – Školní akademie k 10. výročí založení školy 

 



Školní akademie 

Dne 28. 6. 2022 se na naší škole uskutečnila z důvodu oslavy 10. výročí založení naší 

školy školní akademie. Program byl velice pestrý. Na akademii vystoupil nemalý počet 

talentovaných mladších i starších žáků naší školy. Žáci představili svá vystoupení v 

duchu pěveckém, hudebním, tanečním i sportovním. Starší žáci potom předvedli 

vystoupení anglicko-německé a celý program pak ukončil školní dětský sbor svým 

jedinečným vystoupením. Všichni účinkující předvedli svůj maximální výkon a diváci v hle-

dišti je za to nakonec odměnili svým nadšeným potleskem. 

 
Hodnocení školního preventivního programu za rok 2021/2022 

Školní rok jsme opět letos zahájili nastavením třídních pravidel, připomněli si školní řád a řád 

odborných učeben. Žáci byli poučeni o bezpečném chování v areálu školy, v jednotlivých 

učebnách, tělocvičnách, v multifunkčních prostorách a na školním hřišti. Nejen děti, ale i ro-

diče, byli na třídní schůzce a prostřednictvím kontaktních deníků seznámeni s dodržováním 

bezpečnosti a s pravidly vyplývajícími ze školního řádu.  

Již od prvních zářijových dní navštěvovala školní psycholožka postupně všechny třídy, kde 

se společně s třídními učiteli zaměřila na mapování atmosféry ve třídách, na vztahy mezi žáky 

a spolupráci mezi nimi. Největší pozornost byla zaměřena na žáky prvních tříd. Připravili jsme 

společně se školní psycholožkou adaptační hry pro čerstvé prvňáčky. Úkolem těchto aktivit 

bylo sblížení třídní učitelky se svými žáky, seznámení těch, kteří se spolu neznali z MŠ a před-

stavení školní psycholožky všem žákům prvního ročníku. S jejím zapojením při adaptačních 

aktivitách máme z minulých let velmi dobré zkušenosti. Děti se s ní seznámí hned na začátku 

vyučovacího procesu a následně nemají problém se na ni s důvěrou obrátit a požádat o pomoc. 

Podobný program proběhl také na druhém stupni ve třídě VI. A a VI. B. I přesto, že žáci šes-

tého ročníku již naši školu znali, adaptovali se na nový třídní kolektiv. Úzká spolupráce tříd-

ních učitelů těchto tříd a ŠPP pokračovala po celý školní rok.  

Třetí týden v září se žáci 5. ročníku věnovali prevenci rizikového chování v dopravě. V teorii 

si děti zopakovaly všechna pravidla, která by měly jako správní účastníci silničního provozu 

znát. Na dopravním hřišti v Brně-Komíně následovala praktická část, kde si všichni měli mož-

nost vyzkoušet své teoretické znalosti.  

V říjnu se dopravní výchově věnovali také druháci a čtvrťáci. Žáci čtvrtého ročníku absolvo-

vali program Empík cyklista, preventivní program ve spolupráci s městskou policií na do-

pravním hřišti Riviéra. Cílem tohoto programu bylo zvyšovat ochranu života dětí v silničním 

provozu. Tento program absolvovali postupně v letošním školním roce žáci 4. A, 4. B i 4. C. 

Žáci druhého ročníku se letos zatím připravili teoreticky, své znalosti v praxi procvičí v příš-

tím školním roce. 

Tradiční listopadový projektový den zabývající se prevencí kouření proběhl dne 18. 11. Opět 

jsme si připomněli Mezinárodní nekuřácký den. Prvňáci a druháci zpracovávali téma pre-

vence kouření a zdravé výživy. Poukázali jsme na důležitost zdravého životního stylu, zdra-

vého stravování a po období koronaviru hlavně na důležitost pohybu. Žáci třetího ročníku si 

povídali o tom, jak se vyvarovat závislosti na tabáku. Čtvrťáci a páťáci zkoumali škodlivost 

kouření na organismus a škodlivost drog. Žáci šestého a sedmého ročníku se zabývali závis-

lostí na informačně komunikačních technologiích. Na závěr projektového dne děti ve zkratce 

seznámily spolužáky s výsledky svého bádání.  

Jak smysluplně trávit čas si zájemci mohli vyzkoušet na listopadové akci Podzimním desko-

hraní. Setkali se společně žáci prvního stupně a utkali se ve čtyřech deskových hrách. Byly 

vybrány hry jednoduché, aby si mohl zahrát každý. Žáci sedmých tříd svým mladším spolu-

žákům pomáhali a plnili roli zkušených rozhodčích.  



V prosinci absolvovali žáci čtvrtého ročníku preventivní program organizovaný městskou po-

licií na téma dětská práva a povinnosti. Náplní tohoto programu je seznámení dětí formou hry 

s dokumenty, které se zabývají otázkou lidských práv a povinností. Velmi aktuální téma pro-

bírali strážníci městské policie v šestém ročníku, kde byla zapotřebí intervence na téma bez-

pečný internet. Žákům byly předloženy teoretické i praktické informace týkající se fenoménu 

kyberšikany a případů porušování lidských práv prostřednictvím informačně komunikačních 

technologií. Na skutečných příbězích bylo poukázáno, o jaké protiprávní jednání se jedná a 

jaké důsledky může mít pro oběť i agresora kyberšikany.  

V lednu opět proběhlo mapování kolektivů třídními učiteli a dotazníková šetření na téma bez-

pečná škola a třída. V případě potřeby intervence se zapojila školní psycholožka. 

Preventivní program městské policie ve čtvrtém a šestém ročníku pokračoval v únoru. Tématy 

byla kyberšikana, fake news, dezinformace, dětská práva a povinnosti. Další akcí, která měla 

jeden z cílů tmelení kolektivu, byl lyžařský výcvik. Účastnili se ho žáci sedmého ročníku. Sou-

částí výcviku byla rovněž prevence rizikových sportů. Žáci se seznámili s dodržováním pra-

videl na sjezdovkách a se základy první pomoci.  

V dubnu jsme se opět zaměřili na prevenci rizikového chování v dopravě, konkrétně žáci 3.C. 

Vyzkoušeli si své znalosti pravidel silničního provozu na dopravním hřišti v Komíně. Sedmáci 

v rámci informatiky probrali téma kyberšikany, zopakovali si pravidla bezpečného užívání 

internetu. Žáci prvního ročníku odjeli na týdenní pobyt školy v přírodě do Blanska, kde se 

podařilo za pomocí stmelovacích her upevnit vztahy mezi učiteli a žáky a také mezi žáky sa-

motnými. Rovněž čtvrťáci měli možnost poznat své kamarády i učitele jinak než ve školních 

lavicích.bTaké květen pokračoval ve znamení škol v přírodě. Tentokrát se na týdenní pobyt 

do přírody vypravili žáci pátého a třetího ročníku.  

Sedmáci se v hodinách informatiky zabývali prevencí kriminálního chování, seznámili se s au-

torským zákonem a počítačovou kriminalitou. Intervenční program na téma Bezpečný inter-

net – kyberšikana proběhl ve čtvrtém ročníku a žáci 4. C a 5. B pokračovali na dopravním hřišti 

v prevenci rizikového chování v dopravě.  

V červnu se kluci a holky ze šestého ročníku zúčastnili branného závodu Železný empík. Zú-

ročili tak své znalosti ze zdravovědy a předvedli, jaká je jejich fyzická kondice. Závod probíhal 

pod záštitou primátorky statutárního města Brna. Soutěžilo se v běhu na čas, žáci museli před-

vést znalosti ze zdravovědy, stříleli ze vzduchovky, přesouvali se na raftu pomocí nataženého 

lana nebo přes řeku Svratku za pomocí kladky. Přestože se naši žáci akce zúčastnili poprvé, 

podařilo se jim v konkurenci vybojovat druhé místo. 

Třídní učitelé pracovali v průběhu celého roku se svými třídami, v případě výchovných či vý-

ukových problémů spolupracovali se zákonnými zástupci žáků a se školním poradenským 

pracovištěm. Školní poradenské pracoviště se setkávalo nejméně jednou za měsíc, v případě 

potřeby se konaly dílčí porady jednotlivých členů ŠPP i častěji. Školní psycholožka a meto-

dička prevence průběžně navštěvovaly třídy při preventivních činnostech. Například s aktivi-

tou „Na jedné lodi“, kdy mapovaly klima třídy nebo s aktivitou ve formě hry, ve které pouká-

zaly na důležitost rolí v třídním kolektivu a na jedinečnost každého žáka. Všichni učitelé i 

členové ŠPP se snažili o včasnou pedagogickou diagnostikou a mapování znalostí a vědomostí 

žáků, aby předešli školní neúspěšnosti. 

I v tomto školním roce bylo dětem nabídnuto velké množství mimoškolních aktivit a akcí pro 

žáky, rodiče a širokou veřejnost. Rodiče žáků měli možnost nahlédnout do školy při příleži-

tosti tradičních akcí, jako jsou zimní a jarní dílničky, pečení s družinou, Den otevřených dveří 

nebo při závěrečné akademii k příležitosti 10. výročí otevření naší školy. Dále byla pro rodiče 

žáků připravena přednáška na téma pozornost, kterou měli možnost zhlédnout on-line z po-

hodlí domova. V průběhu mohli klást otázky, na které jim odpovídala školní psycholožka. 



Další možnost komunikace rodiče se školou byla na pravidelných třídních schůzkách nebo 

v případě potřeby při výchovných komisích.  

Pedagogičtí pracovníci spolupracovali s metodikem prevence na tvoření školního preventiv-

ního plánu, zahrnovali preventivní témata do výuky, diskutovali s žáky o důležitých tématech 

na třídnických hodinách a všichni se zapojili do nově vzniklého elektronického výkaznictví, 

čímž přispěli ke zdokonalení systému prevence na naší škole.  

V letošním školním roce jsme se snažili zaměřit na riziko závislosti dětí na informačně komu-

nikačních technologiích nabídnutím mimoškolních aktivit a osvětou v podobě přednášek, ně-

kdy i intervenčních programů. Žáky jsme seznámili s nebezpečím na internetu a s problema-

tikou kyberšikany. Na stejné téma bychom se chtěli zaměřit i v příštím školním roce. Dalším 

tématem pro školní rok 2022/2023 bude navázání spolupráce mezi vyučujícími druhého 

stupně a školním poradenským pracovištěm při vytváření školního preventivního programu, 

který teprve s rozšiřováním druhého stupně vzniká. S tím souvisí také vytvoření pravidel a 

zpřehlednění jednotlivých částí krizové intervence v podmínkách naší školy a seznámení no-

vých vyučujících s metodickými doporučeními k primární prevenci rizikového chování u dětí, 

žáků a studentů ve školách a školských zařízeních.  

 

 

 

 

 

Schváleno školskou radou 15.09.2022. 

 

 

 

V Brně 11.10.2022      Mgr. Dagmar Šenbergerová 

         ředitelka školy 


